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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

در گفت و گوی آنلاین شهردار اصفهان با شهردار سمرقند مطرح شد؛  

سمرقند، خواهرخوانده جدید اصفهان
       از طرف ریاست جمهوری ازبکستان به موضوع رشد و توسعه صنعت گردشگری، اقتصاد و بهبود سرمایه گذاری در این شهر توجه زیادی شده است
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انتخابات و مدیریت 
نفاق در جامعه

کم کم دارد تنــور صحبت ها در 
مورد انتخابات ریاست جمهوری 
1400 گرم می شود. البته به نظر 
می رسد مشکل کرونا و تبعاتی 
که برای همه ارکان جامعه داشته 
است باعث یک دل زدگی نسبت 
به انتخابات شده است . شاید هم 
هنوز زود اســت و باید اندکی به 
زمان موعود نزدیک تر شویم تا 
آن هیجانات همیشــگی قبل از 
انتخابات را در جامعه ببینیم . اما 
به هر حال اگر تا آن زمان فکری 
به حال واکسیناســیون جامعه 
علیه بیماری کرونا نشود مردم به 
سختی می توانند مثل سال های 
پیش روند انتخابــات را دنبال  و 
طرفدارن نامزد های انتخاباتی را 
از نزدیک ملاقات کنند تا با نقطه 
نظراتشان آشنا شوند و انتخاب 
درست تری داشــته باشند. اگر 
قرار است امســال هم انتخابات 
پرشــوری را تجربــه کنیم باید 
وضعیت واکسن مشخص شده 
باشد تا از گرد همایی های مرسوم 
جلوگیــری نشــود و انتخابات 
بهانه ای برای خیز پنجم کرونا در 

کشور نباشد. ...

رئیس اتاق اصناف اصفهان:

اصناف دیگر توان جریمه 
دادن بابت کرونا را ندارند

رئیس اتاق اصناف اصفهان گفــت: اگرچه در 
شــرایط قرمز کرونایی، مشــاغل گروه یک باز 
هســتند، اما بــه دلیل بســته بــودن اصناف 
زیرمجموعه در گروه های شغلی ۲ و ۳ و 4، این 
وضعیت بر میزان فروش مشاغل گروه یک نیز 

تاثیر گذاشته است.
رســول جهانگیری با اشــاره به نگرانی اصناف 
مشاغل گروه ۲، ۳ و 4 از ادامه تعطیلی ها با توجه 
به وضعیت بحرانی کرونا در اصفهان، اظهار کرد: 
متاسفانه در دوران پیک کرونا و در تصمیمات 
مختلف ستاد مقابله با کرونا اصناف با توجه به 
اینکه در دید و ویترین شــهری هستند، برای 
هشدار و اعلام خطر به مردم تعطیل می شوند و 

به نوعی آنها بابت ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه
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2 ادامه در صفحه 

آیا می شود به سرعت

 از طریق رمز ارزها پولدار شد؟: 

 رمزارزها؛
 رویای یک شبه 

پولدار شدن
»در یک هفته تقریبا نزدیک به 

100درصد بر روی رمز ارزهای که خریده بودم سود کردم، اما ظرف یک روز همه آن چیزی که سود کرده بودم را از دست دادم. 
اصلا مشخص نیست در این بازار چطور باید کار کرد« این بخشی از گفته های »علی خاکی« کسی که دو هفته قبل...

در راســتای لبیک بــه منویات 
مقام معظم رهبری در سال تولید، 
پشــتیبانی ها و مانع زدایی ها، در فروردین ماه سال 
جاری ، تلاشــگران غیرتمند فــولاد مبارکه با ثبت 
رکوردهای جدید، طنین »مــا می توانیم« را تکرار 
کردند و در ناحیه فولادسازی موفق شدند تا از رکورد 
قبلی اســفندماه 99 به میزان 66۲ هــزار تن عبور 
 کرده و رکــورد جدید 700 هــزار و ۲15 تن را ثبت 

نمایند.
در ناحیه نورد ســرد و در خط قلع اندوداین ناحیه از 
رکورد 10 هزار و ۲4۲ تن در اردیبهشــت 99 به 10 

هزار و۳07 تن، در بازپخت ۲ از 5۳ هزار و 70 تن در 
اردیبهشت 99 به 5۳ هزار و ۲10 تن، در بازپخت ۳ از 
16 هزار و 694 تن در خرداد 97 به 16 هزار و 861 تن، 
در برش قلع اندود 1، از 4 هزار و 8۳8 تن در اردیبهشت 
99 به 4 هزار و 844 تن و در اصــلاح 4 از 19 هزار و 
6۲1 تن در فروردین 97 به ۲0 هزار و 54 تن رسیدند.

تلاشگران واحدهای احیاء مســتقیم فولادمبارکه 
نیز در این ماه به رکورد تولید ماهیانه 7۲9۲54 تن 
آهن اسفنجی دســت یافتند و رکورد قبلی ماهیانه 
در اردیبهشــت ماه 1۳99 به مقدار 716500 تن را 

بهبود بخشیدند.

در واحد احیاء مستقیم شهید خرازی نیز رکورد قبلی 
این واحد به مقدار ۲55795 تن که در اردیبهشــت 
ماه 1۳99  بوده است، با عبور از تولید ۲64450  تن با 

موفقیتی جدید همراه شد.
کارکنان واحد احیا مستقیم شهید شهبازی مجتمع 
فولاد سبا نیز با عبور از رکورد قبلی 1۳0 هزار تن در 
خرداد ماه سال 99 توانستند رکورد 1۳1 هزار و 650 

تن  را ثبت کنند. 
این دستاوردهای مهم را به تمام همکاران، ذی نفعان 
گروه فولاد مبارکه و مردم شریف ایران اسلامی تبریک 

می گوییم.

در پایان فروردین ۱۴00 محقق شد:
عبور از مرزهای تولید در ۴ ناحیه فولادسازی، نورد سرد، آهن سازی و مجتمع فولاد سبا

تلاشگران خط مقدم جبهه صنعت در ۴ ناحیه فولادسازی، نورد سرد، آهن سازی و احیا مستقیم مجتمع فولاد 
سبا در سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها بار دیگر توانستند از مرزهای تولید عبور کرده و رکوردهای 

تاز ه ای را ثبت کنند.
اخبار اصفهان

گــــــزارش

مدیر عامل  جدید شرکت پتروشیمي اصفهان:

با همکاری و همراهی، پیوند پتروشیمی و پالایشگاه اصفهان، محکم تر از قبل خواهد شد

 به طور حتم با 
بهره گیری از 

تجربیات و تعاملات 
دوسویه و هم افزایی 
دو شرکت می توانیم 
باارزش های افزوده 

جدید در شرکت 
پتروشیمی اصفهان، 
منابع مالی بیشتری 

ایجاد نماییم

 مراسم معرفي مدیرعامل جدید و نایب رئیس هیئت مدیره شرکت پتروشیمی اصفهان با حضور اعضای هیئت مدیره جدید و مدیران و روسای این شرکت 
در سالن صدف پتروشیمي اصفهان برگزار شد.

در ایــن مراســم مرتضــي 
ابراهیمی مدیرعامل شرکت 
پالایــش نفــت اصفهــان و 
رئیس هیئت مدیره شــرکت 
پتروشــیمی اصفهان، ضمن 
تشــکر و قدردانی از خدمات 
و تلاش های ارزنــده اعضای 
هیئت مدیــره در دوران تصدی مدیریت 
پیشــین شــرکت )آقایان ترکان، براتی و 
پورسینا( و بازگرداندن حقوق و جایگاه این 
شرکت، به سوابق مدیرعامل جدید شرکت؛ 
سید مصطفي الهي به عنوان یکي از مدیران 
باتجربه و باســابقه در صنعــت نفت، ابراز 
امیدواری کرد: انشــاا... در دوران مدیریت 
ایشان، به اهداف تدوین شده و تعالی شرکت 

دست خواهیم یافت.
سید مصطفي الهی مدیرعامل و نایب رئیس 
هیئت مدیره با تبریــک حلول ماه مبارک 
رمضان، این ماه را منشأ خیروبرکت برای 
شــکوفایی و رشــد و ســرآمدی شرکت 
پتروشیمی اصفهان دانســته و با اشاره به 
سوابق مدیران و نیروهای فعال و کارآمد در 
این شرکت، ضمن قدردانی از مدیران عامل 
در سال هاي گذشــته و همکاران ایشان، 
اظهار امیدواری کرد که بــا یاري خداوند 
منان و با کمک نیروی انســانی دلســوز و 

متعهد این شــرکت که از ســکان داران 
اصلی هســتند و همچنین بــا حمایت و 
مســاعدت های مدیران شــرکت پالایش 
نفت اصفهان، پیوند پتروشیمی و پالایشگاه 

اصفهان، محکم تر از قبل خواهد شد.
وي افزود: به طــور حتم بــا بهره گیری از 
تجربیات و تعاملات دوسویه و هم افزایی دو 
شرکت می توانیم باارزش های افزوده جدید 
در شرکت پتروشیمی اصفهان، منابع مالی 
بیشتری ایجاد نماییم و دانش و تجربیات 
خویش را به نســل های آینده و نیروهای 

کارآمد جدید انتقال دهیم.
الهي در ادامه بابیان اینکه تکالیف مجمع 
عمومی چــراغ راه و انجام آن، وظیفه همه 
ماست، اجرایی شدن پروژه ها و طرح های 
جامع بهینه سازی شــرکت را از گام های 
پیش رو و اقدامات مؤثری شمرد که باید هر 

چه سریع تر آغاز و پیگیری گردد.
گفتنــي اســت پیش ازاین اکبــر ترکان 
مدیرعامل شرکت پتروشــیمي اصفهان 
بود. شرکت سهامی پتروشیمی اصفهان، 
اولین تولیدکننــده محصولات آروماتیک 
در ایران، یکــی از طرح هــای ملی و مهم 
دهه اول انقلاب اســت که در سال 1۳71 
باهدف تولید بیــش از ۳00/000 تن مواد 
آروماتیک در سال شــامل بنزن، تولوئن، 
ارتوزایلین، پارازایلین و مخلوط زایلین به 
جمع واحدهای تولیدی کشور پیوست. این 
مجتمع از واحدهای زیر بنائی کشور بوده 
و محصولات آن به عنــوان خوراک صنایع 
پایین دستی نظیر شوینده ها، پلاستیک ها،  
الیاف پلی استر، نرم کننده های پـلاستیکی، 
رنگ ســازی و صنایع نظامــی به کاربرده 

می شود.

اخبار اصفهان
گـــزارش
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بازار طلا و سکه 1400/2/1 ساعت 16:30

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,29,00010,670,000قدیم

سکه طرح 
10,182,00010,378,000جدید

5,950,0006,270,000نیم سکه

3,825,0003,925,000ربع سکه

2112,0002262,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,402,0004,509,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,016,0001,026,900 عیار

طلای آب شده 
4,400,0004,510,000نقدی

یک گرم طلای 
241,354,7001,387,600 عیار

پنجشنبه| 2 اردیبهشت ۱۴00| 22 آوریل 202۱ | 9 رمضان ۱۴۴2 | سال سوم| شماره 76۱|  صفحه اول

عروج ملکوتی سردار جانباز شهید سید محمد حجازی جانشین فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی را محضر رهبر معظم انقلاب 

)مدظله العالی(، همرزمان ایشان در جبهه مقاومت و سپاه پاسداران، مردم رشید ایران اسلامی  تبریک و تسلیت عرض می کنم. 

شجاعت ، ولایت پذیری، مهربانی و اخلاق ایشان در لباس مقدس پاسداری از انقلاب و میهن همواره ماندگار است و تلاش ها و مجاهدت های 

فرمانده شهید در دوران دفاع مقدس و جبهه مقاومت اسلامی و نبرد با داعش و تروریست های تکفیری هیچگاه از حافظه ملت ایران زدوده 

نخواهد شد و چه بسیار سربازان و فرماندهان دلیری را در جایگاه استادی برای پاسداری از انقلاب و تحقق جامعه اسلامی در گام دوم تربیت نمود. 

از درگاه خداوند متعال غفران و رحمت واسعه الهی و همنشینی با سید و سالار شهیدان حضرت اباعبدالله الحسین )ع( و برای همرزمان و بازماندگان 

صبر و شکیبایی مسئلت دارم. 

حمید رضا پیرپیران - مدیر عامل شرکت توزیع برق اصفهان
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ادامه از صفحه یک
...  اما با همه این اوصاف اگر حتی 
واکســنی هم در کار نباشد مردم 
در خانه هــا ، در ادارات و در جمع 
های رســمی و غیر رسمی دیگر 
به تبادل نظر در این باره خواهند 
پرداخت و مسلما اختلاف سلیقه  

نیز وجود دارد.
 این اختلاف نظرها اگر به خوبی  
مدیریت نشود باعث ایجاد تفرقه 
خواهد شــد. اما وظیفه افراد آگاه 
جامعــه بــرای دوری از تفرقه و 
ایجاد صلح در حین وجود نشاط 
انتخاباتی چیست؟ کارفرمایان، 
بزرگان فامیل ، اساتید دانشگا ها 
که به نوعی مدیریت این جمع ها 
را بر عهده دارند چه کار هایی باید 
انجام دهند تا مانند 4 سال گذشته 
و یا قبل تــر از آن، اختلاف نظرها 
باعث ایجاد چنــد گانگی و عدم 

اتحاد در جامعه نشود؟
اینکــه مســاله انتخابــات وارد 
مکالمات روزمره مان  به خصوص 
مکالمات در محل کارمان  نشود 

غیرممکن است.
 در عوض نیاز اســت شــما یک 
الگوی خوب برای چگونگی ارتباط 
با یکدیگر ارائــه دهید. فراگیری 
برای اظهار نظر را عینیت ببخشید، 
نشان دهید که برای نظرات دیگران 
احترام قائل هســتید و تمایلتان 
برای به چالش کشیدن فرضیات 
و نظرات خــود را عیــان کنید. 
انعطاف پذیری و شفقت در گروه و 
پذیرا بودن دربرابر نظرات گوناگون 
در آن را، به افراد خــود یادآوری 

کنید. 
حتــی در یک فضای سیاســی 
مسموم افراد از دو طیف مخالف 
می توانند مکالماتی مثبت، سازنده 

و پیونددهنده داشته باشند.
این وظیفه شــما نیســت که به 
اعضــای گــروه خود سیاســت 
بیاموزید اما شما وظیفه دارید به 
آنها یاد بدهید چگونــه در مورد 
مســائل چالش برانگیز صحبت 

کنند. 
در گروه هــای کارآمد، ســطح 
پایه ای از احترام وجود دارد اما در 
گفت وگوهای چالشی افراد گاهی 
اوقات ممکن است این موضوع را 
فراموش کنند. اگر شما مسئول 
مدیریت جمعی هستید موظف 
هستید این موضوع را به تمام افراد 
گوشزد کنید. به آنها بیاموزید که 
به   دنبال درک تجربیات دیگران 
و آنچه آنها را به عقایدشان سوق 
داده است، باشــند. به افرادی که 
با آنها مخالف هستند، نگاه انسانی 
همراه بــا درک ابعاد انســانی و 

همدلانه داشته باشند.
نهایتا همــه چیز بــه مدیریت 
کردن تعارضات همراه با احترام 
و همدلی باز می گردد.این مساله 
به اینکه شــما دربــاره دیگران 
 چگونــه می اندیشــید ارتبــاط 

دارد.
هرچــه بــه زمــان ثبــت نام 
کاندیداهای انتخابات ریاســت 
جمهــوری ســیزدهم نزدیک 
می شــویم تکاپــوی چهره هــا، 
اشــخاص، احزاب و جریان های 
سیاسی کشــور هم برای چند و 
چون حضور در این عرصه بیشتر 
می شــود. صحبت ها و واکنش  
این عزیــزان نیــز می تواند تاثیر 
بســیاری در نشــاط و در عین 
حال آرامش جامعــه و عدم نفاق 
 بین گروه ها ی مختلف داشــته

 باشد .
 اگر این افــراد نتوانند در همین 
ابتدای امر التهاب را  با مدیریت  و 
صحبت های خود ازفضای جامعه 
دور کنند چگونه می توان انتظار 
داشت در 4 ســال آینده آرامش 
 را برای مردم کشــور بــه ارمغان

 آورند؟!

اقتصاد استان
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نحوه برخورداری از خدمات نسل چهارم تلفن همراه
 4G  کارشناس اداره مشتریان سیار مخابرات منطقه اصفهان گفت : در صورت
بودن سیم کارت و پشتیبانی تلفن همراه مشترک از این تکنولوژی، امکان استفاده  

از خدمات نسل چهارم تلفن همراه برای مشترک ایجاد می شود . 
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان،شهین بهرامی با اشاره به نحوه تبدیل سیم کارتهای 

معمولی به سیم کارتهای دارای نسل چهارم تلفن همراه اظهار کرد: یوسیم )USIM( سیم کارتی است که 
امکان بهره مندی از اینترنت نسل 4 و 4.5 را فراهم می کند و کسانی که هنوز از سیم کارت قدیمی استفاده می 

کنند؛ می توانند با تبدیل  سیم کارت خود به یوسیم، علاوه بر اتصال به شبکه پرسرعت نسل 4 و 4.5 اینترنت همراه 
اول، از هدیه بسته اینترنت 20 گیگ )برای مشترکین دائمی( یا هدیه بسته اینترنت 15 گیگ )برای مشترکین اعتباری( 

بهره مند شوند.
وی با تشریح روش های تعویض سیم کارت به یوسیم، افزود: مشترکین می توانند از طریق شماره گیری کد دستوری ستاره 10 ستاره شش 
مربع،ارسال کدپستی محل مورد نظر شما برای دریافت سیم کارت جدید به سامانه های پیامکی 8938 و یا 990009 ،تماس با مرکز تماس 

همراه اول 9990 و مراجعه به نقاط شبکه فروش و خدمات حضوری نسبت به تعویض سیم کارت های خود اقدام کنند.

فراخوان جشنواره ملّی عکاسی »حضرت قرآن«
رییس اداره فضای مجازی، هنر و رســانه دفتر تبلیغات اسلامی اصفهان گفت: 
جشنواره ملیّ عکاسی »حضرت قرآن« همزمان با ماه مبارک رمضان، ماه بهار قرآن 
در سطح ملّی و ویژه عموم علاقه مندان برگزار می شود. به گزارش روابط عمومی 
دفتر تبلیغات اسلامی اصفهان، مجید شجاعی اظهار داشت: موضوع جشنواره »حضرت قرآن«، حضور قرآن 

کریم در جامعه و فرهنگ عمومی مانند آیین های قرآنی، المان های قرآنی، فعالیت های قرآنی، محصولات 
قرآنی، مفاهیم قرآنی و... می باشد. وی هدف از برگزاری این جشنواره را ترغیب و تشویق جامعه هنری کشور برای 

توجه ویژه به موضوعات مرتبط با قرآن کریم بیان و تصریح کرد: استفاده از ظرفیت هنر برای ثبت حضور قرآن کریم در 
جامعه و فرهنگ عمومی جوامع اسلامی همراه با رقابت در جهت ارتقاء این نگاه از دیگر اهداف این جشنواره است. رییس اداره 

فضای مجازی، هنر و رسانه دفتر تبلیغات اسلامی اصفهان با اعلام اینکه استفاده از هر نوع دوربین عکاسی اعم از دیجیتال، آنالوگ و موبایل 
آزاد است، عنوان داشت: جایزه نفر اول 3 میلیون، نفر دوم 2 میلیون، نفر سوم 1 میلیون و پنج اثر قابل تقدیر 200 هزار تومان خواهد بود. شجاعی در 
 پایان با بیان این که آخرین مهلت ارسال آثار 30 اردیبهشت می باشد، تصریح کرد: علاقه مندان به شرکت در این جشنواره می توانند از طریق نشانی

 Dte.bz/jqun اطلاعات بیشتری دریافت و آثار خود را به صورت تک عکس و یا مجموعه که تعداد آن 5 عکس است ارسال نمایند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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سفیر محترم جمهوری 
اسلامی ایران در 

ازبکستان در حال 
پیگیری این موضوع 

است و این آمادگی 
وجود دارد تا ظرف یک 

هفته آینده این اقدامات 
برای عقد قرارداد 

خواهرخواندگی مراحل 
نهایی خود را طی کند

  اصفهان و سمرقند 
نقاط مشترک  دارای 
تاریخــی و فرهنگی 

بسیار هستند  
وی بــا بیان اینکه شــهر 
اصفهــان از لحاظ علمی 
و دانشــگاهی از اهمیت 
زیادی برخوردار است، تصریح کرد: شهر 
اصفهان برخوردار از دانشگاه های مادر و 

تعداد زیادی دانشگاه دیگر است.
شــهردار اصفهان این شــهر را از لحاظ 
میراثی یکی از شهرهای مهم کشور نام برد 
که دارای آثار تاریخی بسیار ارزشمندی 
اســت و تاکید کرد: در حوزه میراثی و 
گردشگری آثار متعدد زیادی در اصفهان 
قرار دارد و میــدان نقش جهان اصفهان 
دارای تشــابهاتی با میدان زیبا شــهر 
سمرقند یعنی میدان »ریگستان« است.

وی با بیــان اینکه اصفهان با 13 شــهر 
در جهــان خواهرخوانده اســت، اضافه 
کرد: بــا نهایی شــدن خواهرخواندگی 
میان اصفهان و ســمرقند و همچنین 
اضافه شــدن دو شــهر دیگر از جمله 
حیدرآباد هنــد و پرتو پرتغــال تعداد 
خواهرخوانده های اصفهان به زودی به 

16 خواهرخوانده می رسد.
نوروزی با برشــمردن نقاط مشترک و 
تاریخی اصفهان و ســمرقند، گفت: این 
نقاط مشترک میان دو شــهر اصفهان 
و سمرقند بسیار زیاد اســت، در امتداد 
تاریخ بشری، سمرقند در دوره تیموری 
و اصفهان در دوره صفوی، آثار تاریخی و 
میراثی بسیاری را از خود بر جای گذاشته 

اند.
وی با بیان اینکه اصفهان در 10 سازمان 
بین المللی جهان و شبکه جهانی عضو 
است، ادامه داد: یکی از مهمترین شبکه ها 
و سازمان ها، عضویت اصفهان در شبکه 
شهرهای خلاق صنایع دستی یونسکو 
است که اصفهان با دارا بودن 200 رشته 
از صنایع دســتی یکی از شهرهای مهم 

جهانی در صنایع دستی است.
شهردار اصفهان افزود: اصفهان همچنین 

عضو شبکه شهرهای یادگیرنده یونسکو 
است و کاندیداتوری شهرهای دوستدار 
کــودک را نیز به تازگــی دریافت کرده 
که این موارد شــهر اصفهان را در میان 

شهرهای جهان برجسته کرده است.
وی در ادامــه به محورهای مشــترک 
همکاری میان اصفهان و سمرقند اشاره 
کرد و گفت: شیان چین، خواهرخوانده 
مشترک هر دو شهر اســت و اصفهان و 
سمرقند از جهت ارتباط با جاده ابریشم 
می توانند همکاری های بسیار خوبی با 
یکدیگر داشته باشند، می توانیم در حوزه 
هنر برای نخستین بار وبینار مشترکی 
را میان این سه شهر تشــکیل دهیم و 
همکاری خود را با همیــن موضوع آغاز 

کنیم.
نوروزی، عضویت در سازمان بین المللی 
ICCN را نقطه اشتراک دیگری برای 
همکاری میان دو شهر اصفهان و سمرقند 
ذکر کرد و اظهار داشت: این موضوع می 
تواند به هر دو شهر برای اقدامات مشترک 
در حوزه میراث فرهنگی ناملموس کمک 

کند. 
وی با اشــاره به قرارداد خواهرخواندگی 
که قرار اســت میان شهرهای اصفهان و 
سمرقند امضا شــود، تاکید کرد: سفیر 
محترم جمهوری اســلامی ایــران در 
ازبکستان در حال پیگیری این موضوع 
اســت و این آمادگی وجود دارد تا ظرف 
یک هفته آینده این اقدامات برای عقد 
قــرارداد خواهرخواندگی مراحل نهایی 

خود را طی کند.

  ریشــه های تاریخی و باستانی، 
زمینه ســاز توســعه روابط میان 

اصفهان و سمرقند
شهردار سمرقند نیز در این گفت و گوی 

آنلاین اظهار داشت: شــهر سمرقند نه 
تنها شهری باستانی و تاریخی بلکه شهر 

فرهنگ و تمدن، علم و دانش است. 
»ابر میرزا آبلاقــل اف« عنوان کرد: این 
شــهر دارای مرکز مطالعات باســتان 
شناســی، مراکــز تحقیقاتــی و مرکز 
نمایندگی آموزشی ســازمان یونسکو 

است.
وی ادامه داد: سمرقند به عنوان یکی از 
شهرهای باستانی جهان در کنار شهرهای 
مهم دیگری همچون رم ایتالیا، آتن یونان 
و ... دو هزار و هفتصدمین سالگرد تاسیس 
خود را جشــن گرفــت،  همچنین در 
مجمــوع 490 مکان و مرکــز معماری 
 و میراث فرهنگی در شــهر ســمرقند 

وجود دارد.
شهردار ســمرقند با بیان اینکه بخش 
تاریخی شهر ســمرقند در سال 2001 
در لیست شهرهای باستانی یونسکو قرار 
گرفته است، اضافه کرد: در شهر سمرقند 
رصدخانه "الغ بیگ" دارای شهرت زیادی 
است و این شهر دارای 15 هتل و بیش از 
100 شرکت در زمینه گردشگری است. 
وی تاکید کرد: از طرف ریاست جمهوری 
ازبکســتان به موضوع رشــد و توسعه 
صنعت گردشــگری، اقتصــاد و بهبود 
سرمایه گذاری در این شهر توجه زیادی 
شده است، سالهاست نمایندگان ادیان 
مختلف در این شــهر در صلح و آرامش 
خوبی در کنار یکدیگــر در حال زندگی 
هستند و شــهر ســمرقند با شهرهای 
بســیاری در جهان در حال گســترش 
 روابــط فرهنگی،  تاریخــی و اقتصادی

 خود است.
»آبلاقــل اف« افزود: امیــدوارم روابط 
برادری و همکاری میان دو شهر اصفهان 
و سمرقند برقرار شود و بتوانیم با همکاری 

مدیران شــهری در اصفهان روابط بلند 
مدت خود را در زمینــه های مختلف از 

جمله گردشگری مذهبی دنبال کنیم.

  مردم دو کشور ایران و ازبکستان 
تصویر ذهنــی و تاریخی خوبی از 

یکدیگر دارند
ســفیر جمهوری اســلامی ایــران در 
ازبکستان نیز در این گفت و گوی آنلاین 
با حضور شــهردار اصفهان و شــهردار 
سمرقند، گفت: ازبکستان کشوری مهم 
در منطقه آسیای میانه است و بیشترین 
جمعیت این منطقه را دارا است؛ بنابراین 
دو کشــور ایران و ازبکستان در بسیاری 
از زمینه ها می توانند شــرکای تجاری، 
اقتصادی و فرهنگی خوبی برای یکدیگر 
باشــند زیرا مردم این دو کشور تصویر 

ذهنی و تاریخی خوبی از یکدیگر دارند.
حمید نیرآبادی تصریح کرد: خوشبختانه 
در ســال های اخیر روابط دو کشور در 
زمینه های مختلف رو به گسترش بوده و 
دیدارهای خوبی میان مقامات ازبکستان 

و ایران شکل گرفته است.
وی چشم انداز روابط دو کشور را بسیار 
روشن ذکر کرد و افزود: امیدواریم توسعه 
این روابــط در همه زمینه هــا از جمله 
مدیریت شهری و گردشــگری بیش از 
گذشته توسعه یافته و شاهد فراهم شدن 
مقدمات امضای خواهرخواندگی میان 
دو شهر اصفهان و سمرقند در هفته های 

آینده باشیم.
ســفیر جمهوری اســلامی ایــران در 
ازبکستان ابراز امیدواری کرد: هفته آینده 
زمینه امضای یادداشت تفاهمنامه بین 
دو شــهر اصفهان و سمرقند و در نتیجه 
خواهرخواندگی میان این دو شهر فراهم 

شود.

در گفت و گوی آنلاین شهردار اصفهان با شهردار سمرقند مطرح شد؛  

سمرقند، خواهرخوانده جدید اصفهان
شهرداران اصفهان و سمرقند ازبکستان در گفت و گویی آنلاین 
در خصوص مقدمات خواهرخواندگی میان این دو شهر تبادل 
نظر کردند.    قدرت اله نوروزی، شهردار اصفهان در گفت و گوی 
آنلاین با بابر میرزا آبلاقل اف شهردار سمرقند که در حضور سفیر 
جمهوری اسلامی ایران در ازبکستان برگزار شد، ضمن برشمردن 
ویژگی های شهر اصفهان، اظهار کرد: شهر اصفهان از مهمترین 

شهرهای ایران و یک شهر جهانی دارای قدمتی طولانی است. 

       از طرف ریاست جمهوری ازبکستان به موضوع رشد و توسعه صنعت گردشگری، اقتصاد و بهبود سرمایه گذاری در این شهر توجه زیادی شده است

اخبار اصفهان
گـــزارش
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رئیس اتاق اصناف اصفهان:

اصناف دیگر توان جریمه دادن بابت کرونا 
را ندارند

رئیس اتاق اصناف اصفهان گفت: اگرچه در شــرایط قرمز کرونایی، 
مشــاغل گروه یک باز هســتند، اما به دلیل بســته بودن اصناف 
زیرمجموعه در گروه های شغلی 2 و ۳ و ۴، این وضعیت بر میزان فروش 

مشاغل گروه یک نیز تاثیر گذاشته است.

رسول جهانگیری با اشــاره به نگرانی اصناف مشــاغل گروه 2، 3 و 4 از ادامه 
تعطیلی ها با توجه به وضعیت بحرانی کرونا در اصفهان، اظهار کرد: متاسفانه 
در دوران پیک کرونا و در تصمیمات مختلف ســتاد مقابلــه با کرونا اصناف با 
توجه به اینکه در دید و ویترین شــهری هستند، برای هشــدار و اعلام خطر 
 به مــردم تعطیل می شــوند و به نوعی آنهــا بابت پیک هــای کرونا جریمه 

می شوند.
وی با بیان اینکه برخی معتقدند که مشاغل گروه یک در تمام شرایط باز هستند 
و از این تعطیلی ها آسیب ندیده اند، تصریح کرد: با توجه به اینکه زنجیره ارتباط 
اصناف به یکدیگر مرتبط است، با تعطیلی مشاغل سه گروه دیگر حتی چرخه 

اقتصادی و فروش مشاغل گروه یک نیز دچار اشکال شده است.
رئیس اتاق اصناف اصفهان توضیح داد: اگرچه در شرایط قرمز کرونایی، مشاغل 
گروه یک باز هستند، اما به دلیل بسته بودن اصناف زیرمجموعه در گروه های 
شغلی 2 و 3 و 4، این وضعیت  بر میزان فروش مشاغل گروه یک نیز تاثیر گذاشته 

است.
وی تاکید کرد: آسیب و خسارت ناشی از کرونا به حوزه اصناف بسیار بالا است، اما 
در مجموع مشاغلی که در گروه 3 و 4 قرار دارند، بیشترین آسیب و سپس گروه 
شغلی 2 و در نهایت گروه شغلی یک از کرونا و تداوم آن خسارت بالایی دیده اند.

جهانگیری با بیان اینکه با موج چهارم کرونا، در اصل کسبه اصفهان و کشور ماه 
نخست امسال را همانند سال گذشته از دست دادند، گفت: متاسفانه هنوز نه در 
استان اصفهان و نه مرکز آمار به عنوان مرجع رسمی آماری کشور، رقم خسارت 

اصناف از کرونا را ارائه نکرده اند.
وی با بیان اینکه حوزه صنایع دستی و گردشگری اصفهان از کرونا آسیب بالایی 
دیده اند که بر روی دیگر مشــاغل اثرگذار بوده است، اظهار کرد: اگرچه پیش 
بینی وضعیت حاد و پیک چهارم کرونا شده بود، اما در نهایت برای نجات صنعت 
گردشگری، سفرها و فعالیت تورهای گردشگری در نوروز آزاد شد، در حالیکه 
صنعت گردشگری تنها با ســفر 100 درصدی و پر شدن سقف کامل هتل ها 
نجات می یافت، اما در ایام نوروز تنها 30 درصد ظرفیت هتل های اصفهان پر بود 
و متاسفانه با این مدل تصمیم گیری نه تنها صنعت گردشگری را نجات ندادیم، 

بلکه پیک چهارم کرونا شکل گرفت.

محور غرب استان اصفهان در انتظار 
عملیاتی شدن زیرساخت های ابتدایی است

مدیرکل راهداری استان اصفهان با اشاره به عملیاتی  
نشدن زیرساخت های ابتدایی کمربندی محور غرب 
استان اظهار داشت: به محض آماده شدن آنها، اداره 
کل راهداری عملیات گود بــرداری، نصب باکس ها و روکش آســفات محور را 
انجام خواهد داد. مهدی خضری در جمع اصحاب رســانه با اشاره به کند پیش 
رفتن و نابسامانی ورودی شهرستان خمینی شهر از سمت غرب، اظهار داشت: 
کمربندی هایی اتصال خمینی شهر به محور غرب استان را تشکیل می دهند و در 
این راستا کمربندی قدیم این شهرستان با قراردادی حدود 6 میلیارد تومان اجرا 
و مرمت و روکش آسفالت و لکه گیری در محور نیز انجام شد. وی افزود: قرار بود 
موضوع زیرسازی کمربندی شهر درچه، توسط شهرداری انجام شود، بنابراین با 
پیگیری های نماینده مجلس شورای اسلامی این عملیات در سال 99 انجام شد و 
در نتیجه روکش آسفالت قسمت آماده شده  توسط اداره کل راهداری استان انجام 
شد. مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان با بیان اینکه قطعه 
باقیمانده محور کمربندی آماده نبود، گفت: این طرح در پروژه 1400 برنامه ریزی 
می شود و روکش آسفالت کلید می خورد. وی ادامه داد: در تفاهم نامه  منعقد شده 
در فرمانداری خمینی شهر برای اتصال کمربندی غرب شهرستان خمینی شهر به 
شهرستان اصغر آباد، مقرر شد دو  شهرداری خمینی شهر، شهرداری اصغر آباد و 

اداره کل راهداری استان نحوه عملیات را بین خودشان تقسیم کنند.

گــــزارش

حمل و نقـــل

 احداث ایستگاه تقلیل فشار گاز طبیعی طرح بهبود فرآیند و بهینه سازی  پالایشگاه اصفهان    
با هدف تأمین گاز طبیعي طرح بهبود فرآیند و بهینه سازي پالایشگاه اصفهان ، پروژه ایستگاه تقلیل فشار 

گاز طبیعي)Gas Reducing Station( به صورت EPC احداث شد.
مدیر این پروژه افزود: طرح ایســتگاه تقلیل فشــار گاز )Gas Reducing Station( با ظرفیت 
300.000 استاندارد مترمکعب بر ساعت به همراه یک RUN)خط( با ظرفیت 150.000 استاندارد مترمکعب به صورت یدکی 

است که از سال 97 آغازشد. 
علي میثاقي زمان پایان اجراي طرح را اسفندماه سال 99 اعلام کرد و گفت: مبلغ اجراي پیمان 171 میلیارد ریال بوده است.

اخبار اصفهان
خـــبــــر

اضافه بار ممنوع!
معاون حمل  و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان گفت: شرکت ها 
و موسسات مسافربری درخصوص حمل بار با اتوبوس های بین شهری ضوابطی دارند که ملزم 
به رعایت هستند.  علیرضا جعفری معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان اصفهان گفت: ســقف مجاز حمل بار در جعبه برای اتوبوس های بین شهری 1600 
کیلوگرم است. رانندگان به هیچ عنوان حق حمل بار را در داخل کابین و روی سقف اتوبوس 
ندارند. او افزود: محموله هایی که در داخل جعبه حمل می شوند نباید بیش از 40 کیلوگرم 
باشند. مسافران می توانند موارد تخلف رانندگان یا شرکت های مسافربری را از طریق سامانه 
3000141 به سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای اطلاع بدهند که این سامانه در تمامی 
نقاط کشور فعال اســت. معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان 
اصفهان درخصوص رسیدگی به مشکلات مردمی، گفت: مسافران از زمان تهیه بلیت تا پایان 
سفر هرگونه مشکلی که با شرکت های مسافربری و یا رانندگان پیدا کنند را می توانند پیگیری 
کنند. ضمن اینکه همکاران ما در تمامی پایانه های سطح کشور آماده پاسخگویی به مشکلات 

مسافران هستند.
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BREAKING   NEWS کوتاه ا ز استــــان

تسنیم
خـــبــــر

کاهش 1۵.۳ درصدی مصرف بنزین در استان اصفهان
مدیر شــرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان گفت: مصرف بنزین در استان 

اصفهان در سال 99 نسبت به سال 98 معادل 15.3 درصد کاهش یافت.
حسین صادقیان مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان گفت: در یک سال 
گذشته عوامل مختلفی مانند اجرای طرح مدیریت سوخت، سهمیه بندی و اصلاح قیمت 
بنزین، محدودیت های ناشی از شیوع ویروس کرونا و افزایش مصرف سوخت سی ان جی به 
کاهش مصرف بنزین منجر شد. او با بیان اینکه مصرف سوخت سی ان جی در سال 99 نسبت 
به سال 98 در استان اصفهان معادل 6 درصد افزایش یافت، اظهار کرد: مصرف این سوخت 
پاک در سال 99 به 561 میلیون و 884 هزار متر مکعب رسید درحالیکه در سال 98 حدود 
530 میلیون متر مکعب بود. صادقیان با اشاره به افزایش تعداد جایگاه های سوخت سی ان 
جی در استان اصفهان، خاطرنشان کرد: تعداد این جایگاه ها از 157 واحد در سال 95 به 164 
واحد در سال 1399 افزایش یافت.  او ادامه داد: تعداد جایگاه های سوخت بنزین و نفت وگاز 
نیز در چهار سال گذشته در استان افزایش یافت بطوریکه از 258 واحد در سال 95 به 298 

واحد در سال 99 رسید.
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اخبار اصفهان
خـــبــــر

اخبار اصفهان
خـــبــــر

سردر باغ زرشک - ویران شده به دست ظل السلطان
برگرفته از کتاب » میراث اصفهان -  قاجار تا پهلوی به روایت تصویر«

اصفهان
 قدیم



واکسیناسیون ۶۰ میلیون ایرانی تا پایان ۱۴۰۰
 رئیس کمیته علمی ستاد مبارزه با کرونا گفت:با یک ســبد از واکسن ها در مهرماه روبرور 
هســتیم و امیدواریم تولیدکنندگان بتوانند ۱۲۰ میلیون دوز واکســن برای ۶۰ میلیون 

ایرانی تولید کنند.
 مصطفی قانعی افزود:  واکسن های تولید مشترک ایران با سایر کشورها اشاره کرد و گفت:  
واکسن پاستور مشترک ایران و کوبا، واکسن ســیناژن مشترک با استرالیا، واکسن گامالیا 
مشترک با روسیه و واکسن اسپوتنیک وی واکسن های مشترکی هستند که امید می رود تا 
مهرماه تولیدات وارد بازار شوند و اگر سه تولید کننده قبلی با این چهار واکسن مشترک را 
در نظر بگیریم واکسن حدود هفت شرکت ایرانی در مهرماه آماده عرضه در بازار خواهند بود.

وی افزود: علاوه بر اینها واکسن دانشــگاه بقیه الله  که واکسن نوترکیبی است، آماده است 
تا چند هفته آینده مجوز کمیته اخلاق بگیرد، واکســن پایا فن یاخته  البرز مشــترک با 

داروسازی اسوه هم تا مهرماه مجوز کمیته اخلاق می گیرند.

قانعی بیان کرد: در مجموع با یک سبد از ۹ واکسن ها در مهرماه روبرور هستیم و امیدواریم 
جمع این تولید کنندگان بتوانند ۱۲۰ میلیون دوز واکسن مورد نیاز کشور را تامین کنند و 
با توجه به ظرفیت روزانه واکسیناسیون، انتظار داریم تا اسفند یا قبل از آن واکسیناسیون 
را انجام داد.وی درباره موارد و احتمال لخته شــدن خون در واکســن آسترزنکا گفت: در 
واکسن همیشــه یک فرمول وجود دارد که ببینیم چه میزان عوارض آن قابل قبول است 
و اگر واکســنی یک در میلیون مورد عارضه جدی دیده شود یا  وقتی ۷۰ درصد اثر بخشی 
داشته باشد آن واکسن رد نمی شود. واکسن استرازنکا که در کشور در حال استفاده است 
شانس لخته شدن خون در یک گروه ســنی پایین مخصوصا خانم ها، یک نفر از ۲۵۰ هزار 

نفر وجود دارد.
وی افزود: وقتی در هر ۱۰۰ فرد مبتلا به کرونا احتمــال مرگ دو نفر وجود دارد و از طرف 
دیگر از ۲۵۰ هزار نفر دریافت کننده واکسن استرازنکا احتمال لخته شدن خون در یک نفر 
وجود دارد بین این دو باید انتخاب کرد بنابراین در بخشی از اروپا با وجودی که این عارضه 

را می دانند تزریق این واکسن در حال انجام است.

قانعــی تصریح کــرد: مــا در گذشــته و قبلا که 
واکسن های دیگر تزریق می شد هم این مسائل 
را داشتیم اما رسانه نداشتیم ولی الان یک مرگ 
هم رخ دهد موضوع منعکس و جهانی می شود 
و این ترس و وحشت ایجاد می کند به طوری که 
الان ۴۰ درصد مردم در آمریکا از تزریق واکسن 

استقبال نمی کنند.
برای شکســت کرونا باید ۷۰ درصد مردم 

واکسینه شوند
وی در پاسخ به سوال دیگری درباره اینکه با تزریق چند 

درصد جمعیت کشور باید واکسینه شوند تا کرونا را شکست دهیم، 
گفت: برای اینکه زنجیره کرونا قطع شــود باید ۷۰ درصد مردم واکسینه 

شوند و اگر  از واکسن اقبال عمومی صورت نگیرد شانس قطع شدن زنجیره وجود ندارد.

سلامت
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روزه داران چگونه 
سیستم ایمنی بدن 

خود را در ایام 
کرونایی تقویت کنند؟

با توجه به همزمانی شروع ماه 
رمضان و پیک چهــارم کرونا 
تقویــت سیســتم ایمنی بدن 
روزه داران بسیار اهمیت دارد لذا 
نوع تغدیه در این ایام می تواند 
تاثیر به سزایی در پیشگیری از 
ابتلا ویروس کرونا داشته باشد.

مژگان تن ساز با تأکید بر تقویت 
سیستم ایمنی بدن در ایام ماه 
مبارک رمضان گفــت: با آغاز 
پیک چهــارم کرونا و همزمانی 
آن بــا شــروع مــاه رمضــان 
می طلبد که سیســتم ایمنی 

بدن روزه داران تقویت شود.
وی با اهمیت دانســتن تغذیه 
در وعده افطار گفت:بهتر است 
وعــده افطاری با مــواد غذایی 
ســبک مثل: یک لیــوان آب 
جوش با عســل یا خرما، چای 
کمرنگ، شیربادام یا چهارمغز 

همراه با شیر شروع کنند.
این متخصص طب ســنتی با 
تاکید بر اینکــه در وعده افطار 
از پرخوری پرهیز شــود گفت: 
منظور از افطار نوشیدن مایعات 
گرم، خوردن غذاهای رقیق مثل 
فرنی یا ســوپ رقیق است اما 
متاســفانه روزه داران در وعده 
افطار از آش های غلیظ و حلیم 
اســتفاده می کننــد که باعث 
تشنگی و پر شدن حجم معده  

می شود.
تن ساز افزود: فاصله زمانی بین 
افطار تا سحر باید در حدود ۲۰ 
دقیقه باشــد و بلافاصله بعد از 
افطار غذاهای سنگین مصرف 

نشود.
وی با بیــان اینکــه در فاصله 
افطار تا ســحر باید مواد غذایی 
مختلف با رعایت فاصله زمانی 
مناســب مصرف شــود گفت: 
مصــرف مایعــات از افطــار تا 
ســحر به تامین آب مورد نیاز 
بدن کمک می کند وسعی شود 
آب میوه های طبیعی مثل آب 
هویج و آب سیب که به تقویت 
سیستم ایمنی کمک می کنند 
در فاصله زمانی افطار تا ســحر 

استفاده شود.
تن ساز تصریح کرد: استفاده از 
عرق کاسنی، شــاه  تره، شربت 
سکنجبین و شــربت آبلیمو در 
وعده افطــار به رفع تشــنگی 

کمک می کند.
وی در خصوص وعده سحری در 
ماه رمضان گفت: روزه داران یک 
ساعت قبل از اذان از خواب بیدار 
شوند و ســعی کنند از خوردن 
غذاهای ســنگین خــودداری 
کنند زیرا در طول روز موجب 
ایجاد ضعف و تشنگی می شود.

تن ســاز با اشــاره به اینکه در 
وعده سحر بهتر اســت از انواع 
خشــکبار و میوه استفاده شود 
بیان کرد: کسانی که تمایل به 
خوردن پلو و خورشــت دارند 
بهتر است از انواع خورشت هایی 
مثــل خورشــت ســیب و به، 
کرفس، کــدو حلوایــی، کدو 
ســبز، آلواســفناج، هویــج، 
خلال و خورشــت نخود سبز 
استفاده شــود.این متخصص 
طب ســنتی با تاکید بر اینکه 
بی خوابی سیســتم ایمنی بدن 
را ضعیف می کند خاطرنشان 
کرد: روزه داران بهتر است قبل 
از ســاعت ۱۲ شــب بخوابند 
خاطرنشــان کــرد و در حدود 
۵ ســاعت خواب کافی داشته 

باشند.

سلامت
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رئیس مرکز مدیریت بیمارستانی و تعالی خدمات بالینی وزارت 
بهداشت با اشاره به وضعیت تختهای بیمارستانی کرونایی در خیز 
چهارم بیماری در کشور، گفت: طبق پروتکل جدیدی که ابلاغ 
شده، بیمارانی که در ابتدای بیماری قرار دارند و در مرحله اولیه 
هستند، به اورژانس بیمارستان یا در کلینیک های تنفسی آمده، 
در آنجا پزشک متخصص بیمار را ویزیت می کند، دارو برایشان 
تجویز می شود. بر این اساس بیمار روزانه مراجعه کرده و داروهای 

تزریقی شان را دریافت می کنند و سپس به منزل بازمی گردند.

در بیمارستان هم 
سیستمی آماده شده 
تا اگر احیانا حال بیمار 
بد شد، با بیمارستان 
تماس می گیرد و اگر 
دچار مشکل شدند 

در همان بیمارستانی 
که پرونده دارند، 

بستری می شوند. اگر 
حال شان رو به بهبود 
بود که بین سه تا پنج 

روز داروهایشان را 
دریافت کرده و بقیه 
دوران نقاهت شان را 
در منزل می گذرانند.

ایسنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

 دکتر رضــا گلپیــرا، درباره 
تخت هــای  وضعیــت 
بیمارســتانی کرونــا، گفت: 
در حــال حاضــر تعــداد 
بیمارستان ها بسیار زیاد است، 
اما هنوز به جایی نرسیده ایم 
که اعلام کنیــم که ظرفیت 
تخت های کرونا در بیمارستان ها کاملا پرُ 
شده و ما هنوز هم تخت عادی و هم تخت 
آی سی یو خالی هم در سطح کشور و هم در 
تهران داریم. در بســیاری از شهرستان ها 
داریم به لبه تیغ نزدیک می شویم، اما هنوز 

اوضاع به آنجا نرسیده است.
وی تاکید کرد: هنــوز تخت های کرونایی 
کاملا پر نشــده و در حال مدیریت تخت ها 
هستیم. در عین حال در حال آماده کردن 
تخت های جدید عادی و آی سی یو هستیم.

چرا در پیــک های قبلــی مردم از 
نقاهتگاه استفاده نکردند؟

لزوم اســتفاده از هتل ها در شرایط فعلی؛ 
سازمان گردشگری کمک کند

وی دربــاره نیــاز به ایجــاد نقاهتــگاه یا 
بیمارســتان های صحرایی برای بســتری 
بیماران مبتلا بــه کرونا، گفــت: در حال 
حاضر لزومی به ایجاد بیمارستان صحرایی 
نیســت، اما در زمینه نقاهتگاه باید توجه 
کرد که بســیاری از دوســتان اعتقادی به 
نقاهتگاه ندارند. زیرا شــاید نتوانستیم در 
کشــورمان نقاهتگاهایــی را فراهم کنیم 
که مانند نقاهتگاه های کشــورهای دیگر 
دارای امکانات مناسبی باشند. این موضوع 

همیاری چند سازمانی نیاز دارد.
 مردم باید در نقاهتگاه احســاس آرامش 
کنند. در ابتدای کرونا کــه نقاهتگاه های 
بسیار بزرگ ایجاد کردیم، شرایط به گونه ای 
بود که هیچ یک از افراد رغبت نکردند که در 
نقاهتگاه بمانند. نکته اینجاست که نقاهتگاه 
باید ساختاری داشته باشد که برای پذیرش 

ماندگاری مردم مناسب باشد.
گلپیرا گفت: اگر واقعا سازمان گردشگری 
می توانست کمک کند، هماهنگ می کرد 

و از هتل ها استفاده می کردیم، خوب بود، 
اما این موضوع نیاز به همکاری بین بخشی 
دارد. البته این موضوع باید در سطح ستاد 
مطرح شود، من به شخصه فکر می کنم که 
این اقدام می تواند موثر باشــد. به هر حال 
وقتی مــردم می خواهند در جایــی به نام 
نقاهتگاه اســتراحت کنند، امکاناتی مانند 
فضای مناسب، حمام، سرویس بهداشتی 

مناسب و... داشته باشد.
 وقتی نقاهتگاهی ۱۰۰ تخت داشته باشد، اما 
چهار سرویس بهداشتی و یک حمام داشته 
باشد، مردم راحت نیستند و باید این موارد 
رعایت شود. اگر واقعا بشود چنین جایی را 
فراهم کرد که توانایی سرویس دهی مناسب 
به مردم را داشته باشــد، از نظر من اکنون 

وقت خوبی برای ایجاد چنین جایی است.
چرا برخی کرونایی ها در بیمارستان 

بستری نمی شوند؟
وی درباه نحوه بســتری بیمــاران مبتلا 
به کرونــا در بیمارســتان ها و ایجاد مراکز 
مراقبت حاد تنفســی بــرای بیمارانی که 
بدحال نیستند اما نیاز به دارو دارند، اظهار 
کرد: طبق پروتکل جدیدی که ابلاغ شده، 
بیمارانی که در ابتدای بیماری قرار دارند و 
در مرحله اولیه هستند و حال شان بد نیست، 
اما بیماری در آنها شکل گرفته است، به جای 
اینکه او را روی تخت بیمارستان بستری نگه 
داریم و از این جهت که بتوانیم تخت را به 
یک بیمار بسیار بدحال اختصاص دهیم، این 
افراد را که در مراحل اولیه بیماری هستند، 
به اورژانس بیمارستان یا در کلینیک های 
تنفسی که اکنون در تمام بیمارستان های 
دولتی آن ها را راه اندازی کردیم، می آوریم، 
در آنجا پزشــک متخصص بیمار را ویزیت 

می کند، دارو برایشان تجویز می شود. بر این 
اساس بیمار روزانه مراجعه کرده و داروهای 
تزریقی شان را دریافت می کنند و سپس به 

منزل بازمی گردند.
گلپیرا گفت: در عین حال در بیمارستان هم 
سیستمی آماده شده تا اگر احیانا حال بیمار 
بد شد، با بیمارستان تماس می گیرد و اگر 
دچار مشکل شــدند در همان بیمارستانی 
که پرونده دارند، بســتری می شــوند. اگر 
حال شــان رو به بهبود بود که بین ســه تا 
پنج روز داروهایشان را دریافت کرده و بقیه 

دوران نقاهت شان را در منزل می گذرانند.
 این اقدام به ما کمک زیــادی می کند که 
بار اضافه ای را که اکنون به بیمارســتان ها 
تحمیل می شــود، کاهش دهیم. در حال 
حاضر اگر به بســیاری از بیمارستان های 
ما مراجعه کنید، شــاهدید کــه بیماران 
خوش حال هســتند که علائمی در آن ها 
ظاهر شــده و درگیری های بسیار جزئی 
دارند، در بیمارســتان دارو می گیرند و بعد 
به خانه رفته و تحت مراقبت ها و معاینات 
روزانه قرار می گیرند. به طوری که هم با آنها 
تماس گرفته می شود و هر روز صبحی که 

مراجعه می کنند، دوباره معاینه می شوند.
خطر رفت و آمد کرونا مثبتها و لزوم 

ایجاد نقاهتگاه با امکانات مناسب
وی درباره خطر رفت و آمــد این بیماران 
از خانه به بیمارســتان و احتمــال انتقال 
بیماری، گفت: این موضوع درست است و 
این خطر وجود دارد. به هر حال رفت و آمد 
این بیماران خطراتی دارد، اما اکنون در این 
وضعیت این اقدام یکی از روش هایی است 
که تصمیم گیری و ابلاغ شــد. به هر حال 
این خطر هم وجــود دارد و به همین دلیل 

اگر می توانستیم در جایی مانند نقاهتگاه یا 
هتل مناسب این بیماران را نگهداری کرده 
و تیم پزشکی را در آنجا مستقر می کردیم تا 
بیماران طی این چند روز در آنجا نگهداری 

شوند، بهتر، مفیدتر و موثرتر بود.
علامت خفیف داشتید، در خانه بمانید

گلپیرا در ادامه تاکیــد کرد: مردم در اولین 
لحظه ای کــه علامت دار شــدند، به مراکز 
۱۶ ســاعته مراجعه کرده و تعیین تکلیف 
شوند که آیا بیماری شان شــدید است یا 
خیر. زیــرا برخی مــردم به اشــتباه صبر 
می کنند تا بیماری در آن ها ســنگین شود 
و بعد مراجعه می کنند، اما اگر در وضعیت 
عادی بودند و فقط یــک ضعف مختصر و 
علائم ســرماخوردگی مختصــر دارند، در 
خانه بمانند؛ اما به محض اینکه احســاس 
کردند حال شــان دارد ســنگین می شود، 
تنفس شان راحت نیســت، دردشان دارد 
زیاد می شود و سردرد شدید یا تنگی نفش 
پیدا کردند، سریع یا به مراکز ۱۶ ساعته یا 
به کلینیک های تنفسی بیمارستان مراجعه 
کنند.وی گفت: بیمارانی که تست شــان 
مثبت شده و هیچ علامت سنگینی ندارند، 
نیاز نیســت به بیمارســتان بیایند، بلکه 
در خانه بمانند، قرنطینه خانگی داشــته 
باشــند، مایعات زیاد بخورند و استراحت 
کنند. متاسفانه برخی افراد وقتی می بینند 
علامت کم دارند، به سطح شهر می آیند و 
این بدترین اتفاقی اســت که دارد می افتد. 
مردم هر نوع علامتی داشتند، از خانه بیرون 
نیایند. اگر علامت دار شدید به هیچ وجه از 
خانه بیرون نروید تا دیگران را آلوده نکنید 
و اگر علائم تشدید شــد به مراکز درمانی 

مراجعه کنید.

رئیس مرکز مدیریت بیمارستانی و تعالی خدمات بالینی وزارت بهداشت تشریح کرد

جزئیات شیوه جدید پذیرش کرونایی ها در بیمارستان آغاز ثبت نام داوطلبان فاز سوم کارآزمایی بالینی 
واکسن کوو برکت

رئیس مرکز اطلاع رسانی ستاداجرایی فرمان امام از آغاز ثبت نام داوطلبان فاز سوم 
کارآزمایی بالینی واکسن کووایران برکت از امروز در شش استان خبر داد. حجت 
نیکی ملکی در صفحه توییترش اعلام کرد: الحمدلله فــاز دوم کارآزمایی بالینی 
کووایران برکت خیلی خوب پیش رفته و بیش از ۲۰۰ داوطلب واکسن را دریافت 
کردند.وی افزود: ثبت نام داوطلبان فاز سوم در شش استان آغاز شد. داوطلبان عزیز 
برای ثبت نام با ســامانه ۴۰۳۰ تماس بگیرند، درفاز سوم واکسن به ۲۰ هزار نفر از 

داوطلبان تزریق خواهد شد.

آغاز تزریق دوز استنشاقی واکسن رازی کووپارس
 مراسم آغاز تزریق دوز استنشاقی واکسن رازی کووپارس با حضور رییس موسسه 
تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی در محل سایت کارآزمایی بالینی این واکسن 
در بیمارستان رسول اکرم )ص( برگزار شد.سعید کلانتری محقق اصلی کارآزمایی 
بالینی واکسن تزریقی استنشــاقی رازی گفت: ما از ابتدای اسفند کار خود را آغاز 
کردیم و ۱۳۳ نفری که این واکسن را دریافت کرده اند عارضه ای در آن ها دیده نشده 
است.وی افزود: هدف از مرحله اول، ایمنی و بی خطر بودن واکسن است که به نظر 
می رسد این اتفاق افتاده است و وقتی آنالیز کار انجام شود از اردیبهشت مرحله دوم 
شروع می شود.کلانتری گفت: داوطلبان را غربالگری کرده ایم تا به محض دریافت 

مجوزهای لازم،  مرحله دوم را آغاز خواهیم کرد.

کیت  ایرانی کرونا توانایی تشخیص ۴ جهش اخیر این 
ویروس را دارد

 مسئول واحد تولید کیت های تشخیصی و مسئول آزمایشگاه فناور NTA مجتمع 
تولیدی تحقیقاتی انستیتوپاستور کرج گفت: کیت تشخیصی مولکولی کووید - ۱۹ 
یکی از محصولاتی است که امروز رونمایی شد، این کیت می تواند چهار جهش اخیر 
ویروس کرونا را شناسایی کند.مجید مسگرطهرانی در حاشیه مراسم رونمایی از 
۹ گونه کیت آزمایشگاهی تشخیصی و استخراجی در جمع خبرنگاران افزود: هر 
کیت تشــخیصی مولکولی کووید - ۱۹ تولیدی این مجموعه امکان ۱۰۰ تست را 
دارد. روزانه می توانیم هزار کیت تولید کنیم که برابر با ســه میلیون تست در هر 
ماه می شود. وی ادامه داد: نوع لیوفیلیزه این نوع کیت تشخیصی برای اولین بار در 
کشور بدون محدودیت نگهداری در زنجیره دمای منفی ۲۰ درجه تولید شده است.

وی ادامه داد: زمان قبلی استخراج RNA ویروس کووید ۱۹ معمولا بین نیم تا یک 
ساعت زمان می برد که این مدت به حدود ۱۰ تا ۱۵ دقیقه رسیده است. در این مدت 
با کمترین امکانات آزمایشگاهی استخراج RNA ویروس کووید ۱۹ مسیر می شود.

واکسن های وارداتی کرونا از سوی بخش خصوصی باید 
رایگان به مردم تزریق شود

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی با تاکید براینکه مخالف 
واردات واکسن برای پولدارها هستیم، گفت: واکسن های وارداتی کرونا از سوی بخش 
خصوصی باید رایگان به مردم تزریق شود.حسین علی شهریاری افزود: برخی مواقع 
ممکن است دولت نتواند برخی چیزها را به دلیل تحریم ها وارد کند و ممکن است 
بخش خصوصی بتواند این کار را انجام دهد و باید از این ظرفیت استفاده کنیم اما 
نه اینکه جیب مردم را خالی کنند و بعد بگویند در جمهوری اسلامی این عدالت در 
سلامت است که اگر چنین اتفاقی رخ دهد به معنای عدالت در سلامت نیست. او 
ادامه داد: معلوم نیست سهمی که بخش خصوصی می آورد از سهمی باشد که برای 
کشور ما در نظر گرفته شده است یا نه. باید این مساله را شفاف سازی کنند که آیا 
سهمی که بخش خصوصی وارد می کند از سهم کلی کشور ما کم می شود یا نه. او 
ادامه داد: زمانی است که می گویند قرار اســت به جمهوری اسلامی مقدار معینی 
واکسن بدهیم اگر مقداری را به بخش خصوصی بدهند برای سهمی که قرار است 
به دولت ارائه شود چه اتفاقی می افتد و اگر این از سهمیه دولت شود با آن مخالف 
هستیم. بخش خصوصی باید واکسن ها را به دولت بدهد و دولت آن ها را به صورت 

رایگان بین مردم توزیع کند.

گزارش

سبک زندگی

 

 از مسیری که وزارت بهداشت می گوید، واکسن بزنید
مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو با تاکید بر ثبت اطلاعات 
واکسن هایی که وارد کشور شده و تزریق می شوند در قسمتی به نام "داشبورد" 
در سامانه تی تک، گفت: حدود ۲۰۰ میلیون واکسن فیک و تقلبی در دنیا تولید 
شده و دارد فروخته می شود؛ در ایران هم متاســفانه به اسم واکسن کرونا 
ارقام بسیار بالایی از مردم طلب می کنند، توصیه ما این است که مردم فقط از 

مسیری واکسن را دریافت کنند که وزارت بهداشت اعلام می کند.
دکتر حیدر محمدی درباره وضعیت واردات واکسن کرونا در کشور، گفت: تاکنون ۵۲۰ 
هزار دُز اسپوتنیک وی وارد کشور شده، ۶۵۰ هزار دُز واکسن چینی، ۷۰۰ هزار دُز واکسن 
آسترازنکا و ۱۲۵ هزار دُز واکسن بهارات هند وارد کشور شده است که تاکنون بیش از 

۵۰۰ هزار دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شده است.
الوعده و بی وفایی

 وی افزود: به طور کلی کووکس قرار بود ۱۶ میلیون و ۸۰۰ هزار دُز واکسن به ما بدهد، 
اما فعلا فقط ۷۰۰ هزار دُز به ما داده اند یا مثلا بهارات هند قرار بود طبق قرارداد به ما ۲.۵ 
میلیون دُز واکسن دهند، اما فقط ۱۲۵ هزار دُز دادند. در عین حال روسیه برای واکسن 
اسپوتنیک از قرارداد ۱۰ میلیونی ۲ میلیون دُزش را نهایی کرد که از آن هم فعلا ۵۲۰ 

هزار دُز به ما داده اند.
چرا روند واردات واکسن کرونا به کشور کُند است؟

محمدی با اشــاره به برخی انتقادات مبنی بر روند کند واردات واکسن کرونا به کشور، 
گفت: فرآیند ساخت واکسن، فرآیندی پیچیده و زمان بر است. در حال حاضر در کشور 
خودمان هنوز واکسن کرونا به بهره برداری نرسیده است، اما وقتی واکسن کرونا در کشور 
به بهربرداری برسد، انتظار می رود که ابتدا برای مردم خودمان واکسن تزریق کنیم و بعد 

از آن اگر مازاد بر جمعیت واکسن داشتیم، صادر کنیم.
 در کشــورهای دیگر هم به همین صورت اســت. کشــورهایی که اکنون به ما واکسن 
می فروشند، واکسن را تولید کردند و ابتدا برای مردم خودشان تزریق می کنند و امکان 

محدودی هم برای صادرات گذاشتند. به هر حال می بینیم که کشورهای تولیدکننده هم 
هنوز همه مردم خودشان را به صورت ۱۰۰ درصد واکسینه نکردند. ما هم هر زمان که 
واکسن کرونای داخلی مان را تولید کنیم تا زمانی که مردم خودمان را واکسینه نکنیم، 
اجازه صادرات به کسی نمی دهیم. هرچند که برخی کشورها همزمان با تولید، صادرات 

هم انجام می دهند که به ما هم می فروشند.
باهزار مذاکره و ارتباط سیاسی، اقتصادی و رفاقتی واکسن می آوریم

وی با بیان اینکه بعد از اینکه واکســن های ما به تولید برســند، ابتدا مردم خودمان را 
واکسینه می کنیم و سپس وارد برنامه صادرارت می شویم، تاکید کرد: علت اینکه اکنون 
می بینید واردات واکسن محدود است، به این دلیل است که به طور کلی واکسن در دنیا 
محدود است و همین میزانی هم که وارد می کنیم، با هزار مذاکره و ارتباطات سیاسی، 

اقتصادی و رفاقتی و ... وارد می شود.
"داشبورد" حافظ اطلاعات واکسنهای وارد شده به کشور

محمدی با اشاره به ثبت واکسن های کرونایی که وارد کشور می شوند، در سامانه تی تک، 
گفت: کلیه اطلاعات واکسن هایی که وارد کشور شده و تزریق می شوند در قسمتی به 
نام داشبورد که در سامانه تی تک است، وجود دارد و به صورت لحظه ای برای همکاران 
ما قابل مشاهده است که بدانند که در چه منطقه ای، چه تعدادی و از چه واکسنی ارائه 

دادند.
 چه تعداد واکسن وارد شده، چه تعداد تزریق شده، چه میزان در دوز اول و چه میزان در 
دوز دوم تزریق شده و در کدام استان، دانشگاه، شهر و کدام منطقه بهداشت چه میزان 
و برای کدام کد ملی تزریق شده است. همه این اطلاعات در سامانه تی تک به ریز ثبت 

می شود.
۲۰۰ میلیون واکسن کرونای فیک در جهان

وی تاکید کرد: بر این اساس اگر واکسنی از سیستم خارج شــده و به بازار نشت شود، 
می توان به دقت متوجه شد که از کجا نشت شده و همه اطلاعاتش مشخص است. البته 

ن  کنو تا
هیچ گزارشــی مبنی بر نشــت 

واکسن کرونا نداشتیم. البته ســازمان بهداشت جهانی گزارش 
کرده است که حدود ۲۰۰ میلیون واکسن فیک و تقلبی متاســفانه تولید شده و دارد 
فروخته می شود. در ایران هم متاسفانه به اسم واکسن کرونا ارقام بسیار بالایی از مردم 
طلب می کنند، اما توصیه ما به مردم این است که فقط از همان مسیری واکسن را دریافت 

کنند که وزارت بهداشت اعلام می کند.
واکسیناسیون کرونا رایگان و فقط از طریق مراکز بهداشتی درمانی

وی تاکید کرد: در حال حاضر وزارت بهداشــت واکسیناســیون را فقط از طریق مراکز 
بهداشت و درمانی و به صورت رایگان انجام می دهد. بنابراین اگر کسی گفت که واکسن 
کرونا می فروشم، مردم مطمئن باشند که واکسنش تقلبی است. مگر اینکه ما خودمان 

رسما اعلام کنیم که فلان جا واکسن را عرضه می کند.
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Atotal of 71,500 tons of 
non-oil commodities 
worth $82 million were 
exported from Maragheh 
County of East Azarbaijan 
Province in the last 
Iranian year, registering a 
19.66% decline in weight 
but a 57.7% rise in value 
compared with the year 
before.“The exports 
included sheet glass, 
mirrors, baking soda, 
sodium carbonate, raisins, 
dates, apples and different 

kinds of metal products, 
which mainly headed to 
Iraq, Armenia, Azerbaijan 
Republic, Ukraine and 
Turkey,” Heydar Jalalzadeh, 
a local official, was quoted 
as saying by IRNA.
Located 127 kilometers 
south of the provincial 
capital of Tabriz, Maragheh 
is a hub of industrial and 
agricultural production 
and a leading region in food 
processing industries in the 
northeastern province.

Iran reports 
9% surge in 
annual sponge 
Iron output
US Rep. Ilhan Omar 
(D-MN) (L) talks with 
Speaker of the House 
Nancy Pelosi (D-CA) 
during a rally with fellow 
Democrats before voting 
on H.R. 1, or the People 
Act, on the East Steps of 
the US Capitol on March 
08, 2019 in Washington, 
DC. (AFP photo) 
Iran saw its output of 
sponge iron increase by 
9% to 30.52 mln T in the 
year to late March.
Figures by Iran’s main 
metals and mining 
conglomerate IMIRDO 
shows the country 
boosted its output of 
sponge iron, a main steel 
ingredient, in the year 
to March amid efforts 
to prevent massive 
sales of iron ore to steel 
producers in Asia and 
elsewhere.
Iranian iron mills 
churned out a total of 
30.52 million metric 
tons of sponge iron 
in the year to March 
20, an increase of 
9% compared to the 
previous calendar year, 
according to a Monday 
report by the official 
IRNA agency which cited 
IMIDRO figures.
The Mobarakeh 
Steel Company was 
responsible for a bulk of 
the production at nearly 
7.3 million tons, said the 
report.  
It added that production 
had risen by 9% to 2.676 
million tons in the final 
months of the year 
compared to the month 
to late February.
Sponge iron or what 
is technically known 
as direct reduced iron 
(DRI) is a main feedstock 
used alongside steel 
scrap to produce various 
steel products in electric 
arc furnaces.
Iran reports 61% surge 
in aluminum output for 
fiscal year to March
Iran reports 61% surge 
in aluminum output for 
fiscal year to March
Iran’s aluminum output 
last fiscal year was at 
nearly 0.447 mln T vs 
0.278 mln T in March 
2020.
Iran is a leading 
producer of DRI in the 
world as it came second 
to India in 2019 with an 
annual production of 
nearly 28 million tons.
Iron mills had recorded 
a 6% increase in sponge 
iron output year on year 
on in late March 2019.
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Speaking to IRNA, 
Bahram Shakoori 
e l a b o r a t e d 
on Iran-China 
c o o p e r a t i o n 
d o c u m e n t , 
saying China as 

the second top economy 
in the world has various 
capacities and has a big 
manufacturer.
He added that having 
relations with China will 
bring about benefit both 
for Iran and China.
He called for taking 
advantage of the 
opportunity created 
after signing the 
c o m p r e h e n s i v e 
cooperation document 
between Iran and China 
so that Iran could have 
better interactions with 
the world.
He noted that China 
is interested in making 
$450b worth of 
investment in various 

sectors in Iran, $80b of 
which is related to mineral 
industry sector.
Earlier, Iranian Foreign 
Ministry spokesman 
Saeed Khatibzadeh 
commented on the 
Iran-China 25-Year 
Cooperation Document, 
saying that China is a 
big world power and 
grade one economy that 
has signed very large 
economic contracts and 
cooperation memoranda 
of understanding with 
various countries, from 
the US and European 
countries, to the Persian 

Gulf Arab countries, 
Central Asian states, the 
Middle East and Far East 
countries.
He said that having 
strategic ties with China is 
also of great significance 
and special importance for 
Iran, just as expansion of 
ties with Iran at the level of 
strategic cooperation is a 
priority for China that was 
achieved by the Chinese 
president’s visit of Iran.
Khatibzadeh also said 
that Iran’s moves are 
unpleasant for those who 
want it to surrender, or to 
be segregated, which was 

the reason for their hasty 
distortion of facts and 
propagating against the 
agreement, as we noticed 
about this road-map.
“The Iran-China 
C o m p r e h e n s i v e 
Cooperation Document, 
and the road-map for that 
cooperation will bear 
fruits for the dear Iran and 
our nation when it enters 
its implementation phases 
and the sub-economic 
contracts will be signed 
between the activists 
of the two countries 
in various sectors,” he 
concluded.

Persian Gulf-Black 
Sea Corridor to become 
operational soon
The Persian Gulf-Black Sea transit corridor 
will come into operation in near future, said an 
official at Iran's Ministry of Roads and Urban 
Development.
Director-General of Transit at the Ministry of Roads 
and Urban Development Amin Tarafo made the 
announcement in an interview with Mehr News 
Agency, saying, "The Persian Gulf-Black Sea transit 
corridor will be set up in order to develop the 
transport diplomacy of the member countries and 
their joint benefit from comparative advantages 
and promotion of competitive advantages."
"After the proposal of this initiative by our country 
(as the trustee of the agreement) in 2016 and after 
holding four rounds of expert talks in Tehran, Sofia, 
Tbilisi and Tehran, respectively, the fifth round of 
negotiations with the participation of delegations 
from Iran, Armenia, Georgia, Bulgaria and Greece 
was held on Monday in Yerevan," he added.
"Given its economic efficiency and security, the 
launch of this corridor will increase the speed of 
Asian trade with Europe and this attractiveness 
will create more and more attachment of the 
transit with regional and international trade 
between Iran and the countries of the South 
Caucasus and the Black Sea," the official noted.
He emphasized that the Persian Gulf-Black Sea 
Corridor agreement can be acceded to by other 
countries if the members agree.

Iran to resume import 
of Pakistan’s kinnow: 
Pakistani FM
 Pakistani foreign minister has said that Islamic 
Republic of Iran has lifted restrictions on the 
import of Pakistan’s kinnow.
Shah Mehmood Qureshi made the remarks during 
his visit to Pakistan House in Tehran on Tuesday.  
The minister said that Pakistan has long-standing 
fraternal relations with Iran based on common 
religious and cultural values.
“The purpose of my visit to Iran is to strengthen 
economic and trade relations between Pakistan 
and Iran,” Qureshi said.
He noted there are vast opportunities for 
promotion of trade between Pakistan and Iran.
“Our diplomats must pursue economic diplomacy 
and make efforts for Pakistan's economic 
development,” said the foreign minister.
He added: I am glad that Iran not only appreciated 
the proposal to open cross-border trade centers 
but also expressed its readiness to implement the 
proposal.
“I am happy to say that the dream of a "border 
market" at Iran-Pakistan border will become a 
reality tomorrow,” said Qureshi
He said that following discussions, I am happy to 
announce that Iran has lifted restrictions on the 
import of Pakistan’s kinnow,” he said.
Foreign minister said the move is a sign of the 
strengthening of bilateral relations between 
Pakistan and Iran and is a welcome development 
for Pakistani businessmen.
Qureshi arrived in Tehran on Tuesday afternoon to 
meet with Iranian high-ranking officials.
Iran's Deputy Foreign Minister for West Asia 
Rasoul Mousavi said that meetings with President 
Hassan Rouhani, Majlis Speaker Mohammad-
Baqer Qalibaf, and Foreign Minister Mohammad 
Javad Zarif are on Qureshi’s agenda.
He added that the third border market of Iran and 
Pakistan, cross-border Pishin-Mand market will 
open officially on Wednesday.

Head of Iran Chamber for mineral 
industries said on Wednesday that some 
50$b foreign investment has been made in 
Iran’s mineral industries sector, adding that 
China is willing to make 80$b investment in 
this sector.

Official: 50$b foreign investment 
made in mine sector
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Opening of third 
cross-border 
market with Iran, 
major achievement: 
Pakistani minister
Pakistani Minister for Defence 
Production says opening of third official 
cross-border market between Iran and 
Pakistan at Pishin-Mand is a great and 
historic achievement.
Zobaida Jalal during an exclusive 
interview with IRNA just before the 
opening of third official crossing 
between the two countries on 
Wednesday said ‘it is a historic step’.
Jalal also the focal person from Pakistani 
side to follow up on plans to establish 
new border crossings with Iran, said 
Pakistan is determined to strengthen 

relations between the two countries 
especially in the field of border 
management, defense and economic 
cooperation.
Recalling her presence at the opening 
ceremony of the second official crossing 
of Iran and Pakistan in  Rimdan-Gabd 
region and the next steps of the two 
countries to develop infrastructure and 
establish a joint border market, Jalal said 
Tehran and Islamabad are on the path of 
deepening long-standing relations.
The minister who belongs to Balochistan 
province said opening of official border 
crossing is also a manifestation of both 
the countries to strengthen relations 
and improving the lives of border 
residents.She added: "One of the goals of 
Pakistan's foreign policy and the vision 
of the approach of the government of 
Prime Minister Imran Khan is to develop 

relations with the Islamic Republic of 
Iran, and we see the opening of the third 
official border with our neighbor as a big 
achievement.
Pakistani Minister for Defence 
Production stressed that the opening 
of the Pishin-Mand will create job 
opportunities for residents on both sides 
of the border, improve the livelihoods 
of the poor, boost high-level economic 
cooperation and strengthen legal trade 
between Iran and Pakistan.
She concluded by expressing 
satisfaction with the coordinated 
positions of Iranian and Pakistani 
officials in border management 
and a positive view to expand trade 
cooperation. She announced her 
readiness to pay an official visit to the 
Islamic Republic of Iran in the near 
future.

He said that 
having strategic 
ties with China 
is also of great 
significance 
and special 
importance 
for Iran, just as 
expansion of ties 
with Iran at the 
level of strategic 
cooperation 
is a priority 
for China that 
was achieved 
by the Chinese 
president’s visit 
of Iran.

Annual Exports From Maragheh Reach 
$82m



In comments at 
a meeting with 
political activists 
in Tehran 
on Tuesday, 
Rouhani said 
the participants 

in the latest round the 
JCPOA Joint Commission 
meetings in Austria 
have made around 
70% progress in the 
negotiations.
He also noted that if the US 
acts sincerely in the talks, 
the negotiations will yield 
results in a short period 
of time.
The president 
emphasized that the 
Iranian negotiators have 
completely observed the 
guidelines set by Leader 
of the Islamic Revolution 
Ayatollah Seyed Ali 
Khamenei in the course of 
negotiations.
“We have completely 
observed the framework 
devised by the 

Leader regarding the 
negotiations and move 
within the selfsame 
framework,” he noted, 
Press TV reported.
The talks began in Vienna 
on April 6 between 
Iran and the remaining 
members of the nuclear 
deal, namely the UK, 
France, Russia and China 
plus Germany.
The US left the JCPOA in 
2018 and restored the 
economic sanctions 
that the accord had 
lifted. Tehran retaliated 
with remedial nuclear 
measures that it is entitled 

to take under the JCPOA’s 
Paragraph 36.
The current negotiations 
examine the potential 
of revitalization of the 
nuclear deal and the US’ 
likely return to it.
Ayatollah Khamenei 
has clearly defined the 
country’s decisive stance 
concerning both the 
nuclear accord and the 
Vienna talks.
In line with the Leader’s 
advisory, the Islamic 
Republic would only 
reverse its remedial 
measures once all the 
sanctions were lifted in 

one step and after Iran’s 
verification of their 
removal.
Ayatollah Khamenei has 
also ruled out the notion 
of Iran taking part in 
negotiation for the sake of 
negotiation and warned 
against the country’s 
entanglement in drawn-
out talks.
Rouhani said the country 
is not trying to rush its 
desired outcome during 
the ongoing negotiations, 
but at the same time, 
tries to put the available 
opportunity to the best 
use.

Iran, Pakistan to sign MoU to 
boost border trade
Pakistan’s Foreign Ministry says Tehran 
and Islamabad would sign a Memorandum of 
Understanding on trade development and 
opening more cross-border trade centers.The 
announcement comes at a point when Pakistani 
Foreign Minister Shah Mahmood Qureshi is on a 
visit to Tehran. He is scheduled to meet with the 
President, Foreign Minister and Speaker of Iranian 
Parliament on Wednesday.The statement said 
the MoU on the development of border trade and 
the establishment of markets on joint borders 
will be signed between the Iranian and Pakistani 
delegations during the visit.
The current visit of the Pakistani Foreign Minister 
to Iran is considered a major step in strengthening 
bilateral relations and trade, especially efforts to 
maintain peace and stability in the region.Shah 
Mahmood Qureshi and members of the Pakistani 
delegation are scheduled to visit the royal court of 
Imam Ali Ibn Musa Al-Reza (AS) in the city of "Holy 
Mashhad" tomorrow, Thursday.Simultaneously 
the third cross-border trade center between Iran 
and Pakistan at Pishin-Mand was also inaugurated 
a few hours ago in presence of senior officials of the 
two countries.
Iran Rejects Talks of Attrition 
in JCPOA Meetings: Top 
Negotiator
Iranian Deputy Foreign Minister Seyed Abbas 
Araqchi emphasized that Tehran will not allow 
anybody to kill the time or turn the latest round 
of negotiations held in Vienna to revive the 2015 
nuclear deal into talks of attrition.Speaking to 
reporters after conclusion of a Tuesday meeting 
of the JCPOA Joint Commission in Vienna, Araqchi 
made it clear that Tehran is not going to allow the 
negotiations to become talks of attrition.
“We are trying to reach a conclusion on the set of 
measures that the US must take to lift all sanctions, 
verify them, and then Iran will take its respective 
measures,” the top Iranian negotiator added.
Although the negotiations are tough, Iran will 
not allow anybody to kill the time or protract the 
negotiations, he added, stressing that Iran, however, 
would not hold negotiations in a rush.Following 
the Tuesday talks, Deputy Secretary-General for 
Political Affairs of the European External Action 
Service Enrique Mora issued a statement, saying 
the participants took stock of progress made in the 
ongoing discussions in Vienna regarding specific 
measures needed in terms of sanctions lifting and 
nuclear implementation for the possible return 
of the US to the JCPOA and its full and effective 
implementation.“The Joint Commission decided to 
create a third expert group to start looking into the 
possible sequencing of respective measures,” the 
statement added.The JCPOA Joint Commission will 
hold another meeting next week.

Significant Progress Made in JCPOA Talks, 
Rouhani Says

President of Iran Hassan Rouhani said there 
has been around %70 progress in the Vienna 
talks for reviving the Joint Comprehensive 
Plan of Action (JCPOA).
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China, US presidents to meet on Thursday
Chinese President Xi Jinping is scheduled to attend a climate change summit on Thursday at the invitation 
of President Joe Biden.This will be the first meeting between the two presidents since Biden’s win in the 
US Presidential election.Biden has invited dozens of world leaders to join the two-day virtual summit 
starting on Thursday, after bringing the United States back into the 2015 Paris Agreement on cutting 
global carbon emissions, Reuters reported.Xi will attend the summit via video and will deliver an 
"important" speech, Hua Chunying, spokeswoman at the Chinese foreign ministry, said in a statement 
on Wednesday.Beijing and Washington have persistently clashed over a range of issues. In Alaska last 
month, US and Chinese officials held the first high-level in-person talks that bristled with rancor and 
yielded no diplomatic breakthroughs.But the two countries, the world's two biggest greenhouse gas 
emitters, have rediscovered a common interest in battling climate change.Last week, US climate envoy 
John Kerry travelled to Shanghai to meet with his Chinese counterpart in the first high-level visit to China 
by a Biden administration official. Both agreed on concrete actions "in the 2020s" to reduce emissions.

Presidential elections in Syria embody its sovereignty
The announcement of the presidential elections is a categorical embodiment of Syria’s 
sovereignty and another victory added to the records of victories achieved by its leadership, 
people and army, said Mehdi Azizi.“This important announcement asserts the firm resolve 
of the Syrian people and their leadership to thwart the enemy’s attempts to subjugate 
Syria, just as the destructive war against it has failed for ten years, and their practices, 
their economic pressures and sanctions have also failed,” Director of Foreign News at the 
Iranian Mehr News Agency Mehdi Azizi said in a statement to SANA correspondent in 
Tehran.He stressed that the constitutional entitlements and the elections are a legitimate 
and sovereign national right of the Syrian people alone, and no party, entity or state has the 
right to interfere in them as the will of the Syrian people is strong and will not surrender to 
the desperate attempts that seek to undermine their resolve and determination to decide 
the future of their country.

Ayatollah 
Khamenei has 
clearly defined the 
country’s decisive 
stance concerning 
both the nuclear 
accord and the 
Vienna talks.
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Iran, Slovakia 
stress 
expansion of 
bilateral ties
 Deputy Speaker of the 
Iranian Parliament 
A m i r - H o s s e i n 
Ghazizadeh Hashemi 
met and held talks 
with the Ambassador 
of the Slovak Republic 
to Tehran Ladislav 
Ballek on the 
expansion of bilateral 
ties.
During the meeting 
that was held on 
Tuesday evening, 
Ghazizadeh said 
that deepening and 
strengthening the 
friendly relations 
between Iran and 
the Slovak Republic 
in various fields, 
especially in the 
parliamentary arena, 
has an effective 
role in helping to 
increase the level of 
interaction between 
the two countries and 
removing obstacles 
to the development of 
cooperation.
The interactions 
between the two 
countries in the 
fields of economy, 
trade and financial 
exchanges are of great 
importance, he added.
Cooperation between 
the health and 
medical sectors of 
the two countries in 
the joint fight against 
the corona epidemic, 
including action to 
provide vaccines and 
exchange of necessary 
experiences in 
this regard, has an 
important role in 
the development of 
cooperation between 
the two countries, he 
said.
The Slovak 
Ambassador to 
Tehran, for his part, 
also stressed the 
need to increase 
relations between 
the two countries' 
parliaments.
He added that 
p a r l i a m e n t a r y 
interactions and 
c o m m u n i c a t i o n 
b e t w e e n 
representatives of 
different parts of the 
parliaments of the two 
countries, including 
c o m m i s s i o n s 
and friendship-
p a r l i a m e n t a r y 
groups, play an 
important role in 
the development of 
bilateral relations 
and the promotion 
of regional and 
i n t e r n a t i o n a l 
cooperation.
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Salehi: Power cables ok 
in Natanz, enrichment 
underway

The head of the Atomic Energy 
Organization of Iran (AEOI) Ali Akbar 
Salehi has announced that the power cables 
have already been connected to the grid 
in Natanz nuclear site and enrichment 
activities are underway there.

According to the spokesman of the 
National Security and Foreign Policy 
Commission of the Iranian parliament 
(Majlis) "Abolfazl Amoui" in a meeting of 
the National Security and Foreign Policy 
Commission of the parliament on Tuesday, 
Salehi also explained the damage to the 
power transmission cables of Natanz site 
as a result of the sabotage by a Reza Karimi 
who was later identified as the spy behind 
the treason.
He said Salehi stressed that the cables 
damaged in the accident were speedily 
replaced and noted that the main power 
supply to the Natanz enrichment facility 
were now connected to the grid.
Amoui added that Salehi emphasized 
thanks to the timely measures taken, 
enrichment in Natanz never stopped, even 
when the main power cable was cut.
Salehi had said several centrifuge chains 

were reactivated in the same area where 
the power was damaged.
The parliamentarian also said that the AEOI 
chief had underlined that enemy's aimed 
to stop enrichment in Iran but they failed, 
adding that according to a law passed by 
the Iranian lawmakers, Iran started 60% 
enrichment to provide for the domestic 
needs and prove the country's capabilities 
in this area as well.
Salehi further said that Iran's enemies, 
including the Zionist regime, have made 
repeated attempts to sabotage Iran's 
nuclear program, many of them through 
the efforts of the organization's technical 
and security staff but they all were all 
detected and foiled.Amoui said that MPs 
present in the meeting praised the timely 
reaction of the Iranian scientists to the 
sabotage act by starting 60% enrichment 
in Natanz site.

Director-General of the Organization for the Prohibition of Chemical 
Weapons (OPCW) Fernando Arias hailed Iran as an important 
partner in maintaining the international prohibition on chemical 
weapons.
Arias held a meeting with Iranian Deputy Foreign Minister for 
International and Legal Affairs Mohsen Baharvand on the sidelines 
of the 25th Session of the Conference of the States Parties to the 
Chemical Weapons Convention, in The Hague on Tuesday.
“Iran is an important partner in maintaining the international 
prohibition on chemical weapons. We must not allow the suffering 
inflicted by chemical weapons, in Iran or in other parts of the globe, 
to be forgotten or to occur again,” the director general said in the 
bilateral meeting.“Concerted action by all States Parties to the 
Convention is crucial to fully eradicate the use, the threat of use, 
and the re-emergence of these heinous weapons,” Arias added.
He also briefed the Iranian deputy foreign minister on the OPCW’s 
progress in implementing the Chemical Weapons Convention, the 

organization’s activities in addressing challenges to achieving a 
world free of chemical weapons, and shared perspectives on the 
ways of strengthening cooperation between Iran and OPCW.
For his part, Baharvand said, “Universal membership of the 
OPCW, full and effective implementation of the Chemical Weapons 
Convention, and the destruction of all types of chemical weapons 
are essential to achieving the goal of a world free of chemical 
weapons.”“We shall make every effort to ensure that the horrible 
event which made the Islamic Republic of Iran the main victim of 
chemical weapons will not be repeated. It is unfortunate that the 
outbreak of the Covid-19 pandemic has had a further negative 
impact on the victims of chemical weapons,” the Iranian deputy 
minister added.
Iran has been an active member of the OPCW since the Chemical 
Weapons Convention entered into force in 1997. Iran is a member of 
the Executive Council, the OPCW’s executive organ, which is charged 
with promoting the effective implementation of and compliance 

with 
the Chemical Weapons 

Convention as well as supervising the activities of the 
organization’s Technical Secretariat, according to the OPCW 
website.As the implementing body for the Chemical Weapons 
Convention, the OPCW, with its 193 Member States, oversees the 
global endeavor to permanently eliminate chemical weapons. Since 
the Convention’s entry into force in 1997, it is the most successful 
disarmament treaty eliminating an entire class of weapons of mass 
destruction.
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Assyrian official calls for high turnout in upcoming presidential 
elections
Head of Assyrians Association of Orumiyeh, northwestern Iran, Stanley Simons, on Wednesday urged 
large turnout in the upcoming presidential elections, saying participation of people in the elections 
backs legitimacy of the governing system.Noting that the enemies are working hard to display 
disenchantment of the people by not going to the polling stations, he said that the Iranian Government 
has to pave the way for high turnout of people in the elections.Simons called on the presidential 
candidates not to give promises that they will not be able to fulfill.People expect the winner of the 
election to have plans for enhancement of the economy and culture and improvement of the status of 
the young, he said.   Iran’s presidential elections and the 6th round of the city council elections is slated 
for June 18.

President Rouhani 
said that Iran wants the 
implementation of the 
same JCPOA, not a word 
less and not a word more, 
and it does not want 
JCPOA+.“Today, it is 
clear to all parties to the 
JCPOA, Europe and the 
regional countries that 
the full implementation 
of the JCPOA is the only 
solution to Iran’s nuclear 
issue,” Iranian President 
Hasan Rouhani said in 
the cabinet session 
on Wednesday.The 
implementation of the 
word by word of the 
text of the JCPOA is the 
demand of the Islamic 
Republic of Iran in these 
talks, Rouhani stressed, 
saying, "The first step 
must be taken by the 
Americans in terms of 
listing all sanctions."
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Almost half of the respondents in the survey of 
more than 22,000 young people in 23 European 
countries said they considered global warming 
among humanity's most serious problems.
Environmental degradation ranked second in 
the list of top worries with 44 per cent, followed 
by the spread of infectious diseases and poverty 
with 36 per cent each. Respondents were asked 
to list up to three issues.
The European Environmental Bureau (EEB), a 
network of green groups which commissioned 
the survey, said the results suggested young 
people were clear-sighted about long-term global 
challenges.
"At a time when the world is in the throes of a 
global pandemic and attendant socioeconomic 
crisis, this is remarkable," EEB spokesman Khaled 
Diab told the Thomson Reuters Foundation in an 
emailed statement.
"This poll confirms that the youth climate 
movements, such as Fridays for Future, are 
not fringe movements but represent the youth 
mainstream ... Politicians and policymakers must 
listen to their voices."
Fridays for Future is a global school strike 
movement launched by Swedish teen climate 
activist Greta Thunberg.
Young climate activists have struggled to 

maintain momentum under COVID-19 
restrictions that have made 2019's high-profile, 
millions-strong street marches impossible.
While young people have taken on climate 
negotiator roles with real power in countries 
from Costa Rica to the Netherlands and Sudan, 
many are still left out of other key decisions, such 
as how pandemic recovery funds are being spent.
"The pandemic has impaired the visibility of 
young Europeans' calls for climate action, not 
their support, nor their validity," said Manon 
Dufour of independent climate change think-
tank E3G.
The survey conducted largely online by pollster 
Ipsos between October and November last year 
found more than eight in 10 people aged 15 to 35 
said they were fairly, very or extremely worried 
about climate change.
Only 3 per cent of interviewees said they were not 
worried at all, while 8 per cent said they did not 
believe in climate change.
Southern European youngsters were markedly 
more concerned than their peers elsewhere 
on the continent, with 71 per cent of Spaniards 
and 63 per cent of Portuguese saying they were 
extremely worried compared to 23 per cent in 
Latvia, according to the poll.
Diab said that was unsurprising given that Spain 
and Portugal have already experienced forest 
fires, crippling heatwaves and longer droughts, 
which scientists expect to become more frequent 
due to climate change.
Last year, six Portuguese children and young 
adults filed a lawsuit against 33 countries 
with the European Court of Human Rights, 
claiming government inaction on climate change 
jeopardises their future.

Chauvin was found guilty on two counts of 
murder—second-degree unintentional murder 
and third-degree murder. According to sentencing 
guidelines, he likely faces at least 12.5 years on 
those charges since he has no criminal history. 
But maximum sentences for each charge differs, 
Newsweek reported.
Second-degree murder carries a maximum 
sentence of 40 years; third-degree murder 
carries a maximum sentence of 25 years; and 
an additional second-degree manslaughter is 
punishable by up to 10 years. He would most likely 
be sentenced to four years for the manslaughter 
charge, according to state guidelines.
In addition, the judge has the option to rule that 
the sentences be served concurrently, or at the 
same time, meaning that the longest sentence 
is the active one, or consecutively. However, it is 
unlikely that Chavin will be sentenced to serve 
consecutive sentences.
The state also sought a lengthier sentence prior 
to the verdict, citing aggravating factors. State 
filings showed these factors included Floyd's 
death happening in the presence of children; 
Floyd being treated with "particular cruelty"; and, 
as a police officer, Chauvin "abused his position of 

authority."
Sentencing is expected to come in eight weeks. 
First, a pre-sentencing report about Chauvin's 
background must be produced. Then, Judge 
Peter A. Cahill will have to determine if there 
were special circumstances related to the crime 
that would justify a higher sentence than the 
prison terms laid out by Minnesota's sentencing 
guidelines.
Chauvin, who was seen on video pressing his knee 
to George Floyd's neck for more than nine minutes 
as Floyd pleaded that he could not breathe, has 
been out on bail since last fall. Following the 
reading of the verdict, Judge Cahill revoked 
Chauvin's bail, and he will remain in custody until 
sentencing.
Chauvin had the choice of having the jury rule 
on the aggravating factors or letting Judge Cahill 
decide. He gave that decision to the judge at the 
end of closing arguments, who will weigh in 
on those factors during the sentencing. After 
the verdict was read, the judge announced the 
sentencing will happen in eight weeks.
After being out on bail since last fall, Chauvin's 
bail was also revoked today. He will remain in 
detention while he awaits sentencing.
During the trial, prosecutors argued that Chauvin 
caused Floyd's death by cutting off his oxygen with 
his knee. The defense argued underlying heart 
issues and drugs found in Floyd's system caused 
his death during the arrest. The prosecution 
rested its case on April 13, and the defense rested 
on April 15. Closing arguments from attorneys for 
both sides occurred earlier today.

Climate, Not COVID19-, Biggest Worry among 
Young Europeans: Poll

Historic Church in Minneapolis Burns amid Anti-
Racism Protests 

Derek Chauvin was found guilty Tuesday on all charges. 
As a result, the former Minneapolis police officer faces 
up to 75 years in prison, though the sentence could be 
significantly less. Most experts predict the high-end of the 
sentence to be closer to 40 years.

Young people in Europe worry most about climate 
change - even in the midst of a pandemic that has 
hammered the global economy and turned daily life 
upside-down around the world, a poll showed on 
Wednesday.

After being out 
on bail since last 
fall, Chauvin's 
bail was also 
revoked today. 
He will remain 
in detention 
while he awaits 
sentencing.

Only 3 per cent 
of interviewees 
said they were 
not worried at all, 
while 8 per cent 
said they did not 
believe in climate 
change. Xi to attend Biden's 

climate change summit 
in first meeting of two 
leaders
China's President Xi Jinping will 
attend a U.S.-led climate change 
summit on Thursday at the 
invitation of President Joe Biden, 
in the first meeting between the 
two leaders since the advent of 
the new U.S. administration.

Biden has invited dozens of 
world leaders to join the two-
day virtual summit starting on 
Thursday, after bringing the 
United States back into the 2015 
Paris Agreement on cutting 
global carbon emissions.
Xi will attend the summit 
via video and will deliver an 
"important" speech, Hua 
Chunying, spokeswoman at the 
Chinese foreign ministry, said in 

a statement on Wednesday.
Beijing and Washington have 
persistently clashed over a 
range of issues from alleged 
human rights abuses to China's 
economic clout over other 
nations.
In Alaska last month, U.S. and 
Chinese officials held the first 
high-level in-person talks that 
bristled with rancor and yielded 
no diplomatic breakthroughs.

Russia expels 20 
Czechs after Prague 
ordered out 18 Russian 
diplomats
Twenty employees of the Czech 
embassy in Moscow have been 
declared personae non grata 
in response to the expulsion of 

18 Russian diplomats from that 
country, the Russian foreign 
ministry said on Sunday.
"Czech Ambassador Vitezslav 
Pivonka was informed that twenty 
employees of the Czech embassy 
in Moscow are declared personae 
non grata. They are to leave the 
territory of our country by the end 

of the day on April 19, 2021," it said. 
"It was also demanded the Czech 
side brings the number of locally 
employed personnel on a par with 
the number of employees of the 
similar category in the Russian 
embassy in the Czech Republic. A 
corresponding note was handed 
over to the ambassador."



پرمصرف ها منتظر افزایش تعرفه برق باشند
مشــترکان پرمصرف که اقدامی برای کاهش مصرف نداشــته اند از ابتدای خرداد ۱۶ درصــد افزایش را در 
صورتحسابشان شاهد خواهند بود. مصطفی رجبی مشهدی با بیان اینکه امسال با هوای گرم آغاز شد، اظهار 
کرد: به طور متوسط در اغلب نقاط ۵ درجه به دمای کشور نسبت به مدت مشابه سال قبل افزوده شده که منجر 
به این شده که وسایل سرمایشی و چاه های کشاورزی زودتر آغاز به کار کردند و صنایع نیز ۲۶ درصد افزایش 

مصرف ناشی را افزایش تولید داشته اند و جمعا منجر به این شده که ما حدود ۲۰ درصد افزایش مصرف انرژی را 
در کشور داشته باشیم.

وی افزود: جهت مصرف بهینه تدارک لازم دیده شده و بر اساس مصوبه هیات وزیران پیش بینی شده که تعرفه برق ۷ 
درصد برای همه مشترکان افزایش پیدا کند برای مشترکانی که زیر الگوی کم مصرفی برق مصرف می کنند قبوض به صورت 

رایگان و با صورتحساب صفر اعمال خواهد شد. 
سخنگوی صنعت برق اظهار کرد: مشترکین خوش مصرف با راهکارهای ساده می توانند میزان مصرف را به زیر الگوی کم مصرفی هر منطقه برسانند. 
وی با بیان اینکه مشترکان خوش مصرف اگر بتواند میزان مصرف را کاهش دهند از پاداش مدیریت مصرف برخوردار خواهند شد، افزود: علاوه بر 

این به ازای هر ۱۰ درصد کاهش مصرف ۲۰ درصد در صورتحساب کاهش اعمال خواهد شد.

سهامداران چگونه بی و اسطه به رئیس سازمان بورس پیام دهند؟
مرکز ارتباط مردمی سازمان بورس با هدف بررسی پیشنهادها، شکایات و درخواست های سرمایه گذاران از 

نهاد ناظر راه اندازی شد.
روابط عمومی و امور بین الملل سازمان بورس از راه اندازی دو مرکز پاسخگویی توسط سازمان بورس خبر داد 
و اعلام کرد: چنانچه سرمایه گذاران خواسته ای از نهاد ناظر بازارسرمایه دارند یا شکایت، انتقاد و پیشنهادی در 

خصوص فرآیندهای کلی مرتبط با وظایف سازمان بورس و اوراق بهادار دارند می توانند از طریق مرکز ارتباط 
مردمی، آن را پیگیری کنند و این مرکز همه نکات را در اختیار مسئولین مربوطه جهت رسیدگی قرار خواهد داد.

بر اساس این گزارش، نشانی این مرکز public@sidsco.ir است و به محض ارسال ایمیل، رسیدگی به موضوعات، 
قابل پیگیری است. گفتنی است پیش تر، سامانه CRM یا مرکز ارتباط با مشتریان سازمان بورس و اوراق بهادار با شماره ۶3۷۵ 

راه اندازی شده که سهامداران محترم می توانند موضوعات خود را به شکل تلفنی ارائه کنند.
همچنین در صورتی که سرمایه گذاران نیاز ارتباط مستقیم با رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار داشته باشند، می توانند در طول ۲4 ساعت شبانه 
روز پیام ها، نظرات، پیشنهادها و انتقادات را از طریق نشانی  chairman@seo.ir اعلام کنند. به محض دریافت موارد اعلام شده، با فوریت آن 

موضوع  بررسی و به سهامداران بازخورد داده خواهد شد.

بازار
گـــزارش
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محدودیت های مالی 
در ایران سبب شده 
که برخی از سایت ها 

به عنوان یک 
بروکر)کارگزاری( 

عمل کنند که به 
بر اساس اخطاریه 
بانک مرکزی هیچ 

کدام از این سایت ها 
و بروکرها در ایران 

قانونی نیستند
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 حقوق سربازان 
افزایش یافت

ســتادکل نیرو های مســلح )اداره 
سرمایه انســانی ســرباز( با صدور 
اطلاعیه ای از افزایش حقوق کارکنان 

وظیفه در سال جاری خبر داد.
در این اطلاعیه با اشــاره به اینکه با 
تلاش مجدانه مسئولین امر و همکاری 
بسیار خوب مجلس شورای اسلامی و 
سازمان برنامه و بودجه کشور، حقوق 
کارکنــان وظیفه در ســال جاری 
افزایش قابل ملاحظــه ای یافته و به 
تشــریح آن در قالب محور های ذیل 

پرداخته است.
۱- بر اساس میانگین حقوق سربازان 
از 44۰ هزار تومان در سال ۱3۹۹ به 
یک میلیون و پانصــد هزار تومان در 
ســال جاری افزایش یافته و در حال 
حاضر حداقل حقــوق پرداختی به 
کارکنان موصوف در مناطق عادی ۱ 
میلیون و ۵۰ هزار تومان و حداکثر آن 
4 میلیون تومان در مناطق عملیاتی 

است.
۲- به کارکنــان وظیفــه متأهل و 
کارکنان وظیفه نخبه حقوق معادل 
۱۰۰ درصد مبنــای قانون خدمت 
وظیفه عمومی پرداخت می شود که 
حداقل آن در مناطق عادی ۲ میلیون 
تومان و در سایر مناطق نیز علاوه بر 
حقوق، فوق العاده ها نیز به آن اضافه 

می شود.
3- به کلیه کارکنان وظیفه شاغل در 
مناطق عملیاتی و کمتر توسعه یافته 
به تناسب، فوق العاده عملیاتی و فوق 
العاده بدی آب و هوا پرداخت می شود 
که در سال جاری مبلغ آن نیز افزایش 

داشته است.
4- هزینه ســفر کارکنان وظیفه بر 
مبنای بعد مســافت محل سکونت 
تا محل خدمت به صــورت ماهانه و 
بر مبنای قانون محاسبه و پرداخت 

می شود.
۵- هم اکنــون حقــوق پرداختی به 
کارکنان وظیفه با توجــه به اعتبار 
پیش بینی شــده معادل ۷۲ درصد 
حقوق تعیین شده در قانون خدمت 
وظیفه عمومی بوده که انتظار می رود 
کســری اعتبار بــا حمایت مجلس 
محترم شــورای اســلامی و دولت 

محترم در سال آینده جبران شود.

ایسنا
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ســختی شــبکه و میزان 
استخراج، محدودیت های 
بانک هــای مرکــز جهان 
و مقابلــه با آن، بــالا رفتن 
ضریب نفــوذ در بین مردم 
جهان، پلتفورم تجاری هر 
کــدام از کوین هــا، میزان 
سرمایه گذاری و حمایت اشخاص حقیقی 
صاحب نام و موسسات حقوقی از عواملی 
هســتند که بر روی قیمت رمز ارزها تاثیر 
می گذارد. داستان او شبیه داستان کسانی 
است که در مرداد ماه سال گذشته زمانی که 
شاخص بورس تهران در اوج در حال حرکت 
بود وارد بورس شدند و بعد به یکباره سرمایه 
خود را از دست دادند. خاکی اعتماد دارد که 
قیمت رمز ارزها بالا می رود و وقتی دلیل آن 
را می پرسیم می گوید: یک بازار بین المللی 
است و تمام دنیا در حال حرکت به سمت 
آن هستند همچنین شرکت های بزرگ در 

حال پذیرش این رمز ارزها می باشند.
او از ســودی که در دو هفته گذشته از رمز 
ارزها کــرده بود به بــازار می گوید. خاکی 
تقریبــا نزدیــک ۲۰ میلیون بــا توصیه 

دوســتانش به بازار رمز ارزها آورده و الان 
بر اســاس آنچه خودش می گوید حدود 
۵ میلیون سود کرده است. این شخص از 
طمعی که کرده رنج می برد و آن را عاملی 
می داند که نتوانسته سود خود ذخیره کند. 
او تجربه دو هفته خود از رمز ارزها را این گونه 
توضیح می دهد: یک مقداری پول داشتم که 
به توصیه دوستانم آن را وارد بازار رمز ارزها 
کردم، آن ها سودهای خوبی از آن زمانی که 
وارد این بازار شدند کردند و به منم پیشنهاد 

دادند در این بازار ورود کنم.
خاکی یاداور شد: پول خود را در سه رمز ارز 
بیت کوین، رپل و ترون با مشورت و سیگنال 
دهی دوستان سرمایه گذاری کردم. چند 
روز اول کمی نوسان منفی خوردند اما بعد 
به یکباره یک رشد شــارپی پیدا کردند به 
گونه ای که بیت کوین از یک میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون تومان به ۱میلیارد و ۷۰۰ میلیون، 
ریپل از ۲3 تومان به ۵۰ هزار تومان، ترون 
از ۲هزار ۸۰۰ تومان به 4 هزار ۵۰۰ تومان 
رسید و در کل ۲۰ میلیون تومان سرمایه 
من ظرف مدت چند روز بــه نزدیک 3۸ 

میلیون تومان رسید.
در طول دو هفته اخیر سرعت رشد برخی 
از رمزارزها به شدت افزایش پیدا کرد و در 
برخی از آن ها بیش از ۱۰ برابر رشــد کرد. 
دو کوین یکی از رمز ارزها است که معمولا 
مسیر متفاوت با بیت کوین را طی می کند 
و در طول چند روز اخیر که بیت کوین روند 
نزولی پیدا کرده دوج کوین تا هزار برابر رشد 

داشته است و قیمت هر دوج کوین از ۱هزار 
تومان به ۱۰ هزار تومــان در طول دو روز 
رسید. او می گوید: وقتی پولم ظرف مدت 
چند روز دو برابر شــد طمع کردم و بدون 
آنکه سود خود را ذخیره کنم منتظر شدم 
تا باز هم رشد کند اما به یکباره همه سودی 
که کردم جلوی چشمانم نابود شد، اما این 
امید را دارم که دوباره رشد شارپی را در این 

بازار ببینم.
با توجه به رکود در بازارهــای مالی ایران 
و رشد ســریع بازارهای رمز ارز و فارکس، 
تمایل سرمایه گذاری در این بازارها شدت 
گرفته، اما بسیاری از تحلیل گران این بازار 
دیدگاه مثبتی برای کسانی که بدون دانش 

وارد این بازار شدند ندارند.
محدودیت هــای مالــی در ایران ســبب 
شده که برخی از ســایت ها به عنوان یک 
بروکر)کارگزاری( عمل کنند که به بر اساس 
اخطاریه بانک مرکزی هیچ کــدام از این 
سایت ها و بروکرها در ایران قانونی نیستند، 
بنابراین ریسک معاملات رمز ارز در ایران 

بسیار بالاتر از سایر کشورهای دیگر است.
مجتبی توانگــر، رئیس کمیتــه اقتصاد 
دیجیتــال مجلس در نامــه ای خطاب به 
حســن روحانی، رئیس جمهــوری ایران 
درباره افزایش معاملات ریالی برای خرید 
ارزهای دیجیتال در ایران هشدار داده است.

در این نامه که آقای توانگر آن را در حساب 
کاربری توییتر خود منتشر کرده گفته شده 
با خرید ریالی رمزارزها از درگاه های پرداخت 

داخلی در ایــران »زمینه شــکل گیری 
پرونده ای بزرگتر از سکه ثامن فراهم شده 

است. «
نظرات متعددی در مورد رمز ارزها در ایران 
و دنیا وجود دارد به عنوان مثال نسیم طالب 
یکی از مشاوران وال اســتریت می گوید: 
»نمی توان قیمت کالاهــا را با بیت کوین 
تعیین کــرد، بنابراین بیــت کوین را یک 
شکست است.« »چی لو« مدیر دارایی گروه 
بانکداری فرانسه هم با طالب هم عقیده است 
و معتقد است که" به خاطر سیاست های 
پولی و مقررات دولتــی در نهایت قیمت 
رمز ارزها سقوط می کند. " اما مدیر عامل 
تسلا با پذیرش بیت کوین از اینده روشن 
آن خبر داد یامکافی، خالق اولین نرم افزار 
آنتی ویروس مکافی با تبلیغات رمز ارزها در 
حساب توئتری خود از این بازار حمایت کرد. 
در ایران برخی از فعالین بازار سرمایه از بازار 

رمز ارزها به عنوان یک رقیب قدرتمند یاد 
کردند و نگران خارج شدن منابع ارزی کشور 
به وسیله این بازار هستند. برخی از مدیران 
کارگزاری ها اعتراف کردند که سهامداران 
پول خود را از حســاب کارگــزاری خارج 
می کند و به احتمال زیاد به بازار رمز ارزها 

تزریق می کنند.
سیاست های انبســاطی پولی در بیشتر 
کشورهای جهان بعد از شیوع بیماری کرونا، 
سبب افزایش چاپ پول در بیشتر کشورها 
شده به همین دلیل برخی از فعالان با استناد 
به این سیاست عنوان کردند که پول های 
چاپ شده در جهان در نهایت سر از بازار رمز 

ارزها در می آورند.
بعد از ریزش ۱۰۰میلیــون تومانی بیت 
کوین طی دو روز گذشته، در حال حاضر با 
۰.۷۲ درصد رشد به ۱میلیارد 4۵۰ میلیون 
تومان)۵۶ هزار دلار( رســیده است. رمز 

ارزهای که معمولا همبستگی نزدیکی با 
همراه بیت کوین مثل اتریوم، ریپل، دش، 
ترون شرایط مشابه بیت کوین دارند و بعد 
از ریزش سنگین در حال نوسان ریز و کوتاه 

مدت در مثب و منفی هستند.

  عوامل مهم تاثیر گذار بر رمز ارزها
بر اســاس آنچه تا کنون کارشناسان مالی 
در مورد عوامل تاثیرگذار بر روی رمز ارزها 
به دست آوردند، نشان می دهد که سختی 
شبکه و میزان استخراج، محدودیت های 
بانک های مرکز جهــان و مقابله با آن، بالا 
رفتن ضریب نفوذ در بین مــردم جهان، 
پلتفورم تجاری هر کدام از کوین ها، میزان 
سرمایه گذاری و حمایت اشخاص حقیقی 
صاحب نام و موسسات حقوقی از عواملی 
هســتند که بر روی قیمت رمز ارزها تاثیر 

می گذارد.

آیا می شود به سرعت از طریق رمز ارزها پولدار شد؟: 

رمزارزها؛ رویای یک شبه پولدار شدن
»در یک هفته تقریبا نزدیک به ۱00درصد بر روی رمز ارزهای 
که خریده بودم سود کردم، اما ظرف یک روز همه آن چیزی 
که سود کرده بودم را از دست دادم. اصلا مشخص نیست در 
این بازار چطور باید کار کرد« این بخشی از گفته های »علی 
خاکی« کسی که دو هفته قبل وارد بازار رمز ارزها شده است.

مسکن

پاسخگویی ۲۴ ساعته به سوالات مردم درباره سامانه اسکان
وزارت راه و شهرسازی به منظور سهولت در ثبت اطلاعات در سامانه املاک و اسکان، ۲4 ساعته، تلفنی و پیامکی 
به سوالات شهروندان پاسخ می دهد.  وزارت راه و شهرسازی به منظور سهولت در ثبت اطلاعات در سامانه املاک 
و اسکان، ۲4 ساعته به سوالات شهروندان پاسخ می دهد. بر همین اساس، مرکز ارتباط مردمی سامانه ملی املاک 
و اسکان کشور با شماره ۵۹۱۹۸-۰۲۱ وشماره پیامکی ۰۲۱۱۹3 برای پاسخگویی به صورت ۲4 ساعته آمادگی 
دارد. شهروندان تهرانی با گرفتن شماره ۵۹۱۹۸ و شهروندان دیگر استان های کشور با شماره گیری ۰۲۱۵۹۱۹۸ 
می توانند در گفت وگو با کارشناسان مرکز ارتباط مردمی سامانه ملی املاک و اسکان کشور موضوع ها و سوالات 
خود را مطرح کنند. گفتنی است، بر اساس الزام قانونی )اصلاحیه ماده ۵4 مکرر قانون مالیات های مستقیم مصوب 
دی ۱3۹۹(، تمامی سرپرستان خانوار اعم از شهری و روستایی، مالک و مستأجر مکلف هستند اطلاعات محل 
سکونت و املاک تحت مالکیت خود را با مالکیت های رسمی، وکالتی، تعاونی شهری و روستایی در سامانه ملی 
املاک و اسکان کشور به نشــانی https://amlak.mrud.ir ثبت کنند. مدت خوداظهاری و درج اطلاعات 

سکونتی و ملکی تا ۱۹ خرداد ۱4۰۰ ادامه دارد.

خودرو

کارنامه
گـــزارش

با ۲00 تا ۴00 میلیون تومان 
چه خودرویی بخریم؟

اگر تا همین دو ســال 
می خواســتیم  پیش 
راهنمایی برای خرید خودروهایی ۲00 تا ۴00 
میلیون بنویسیم، گزینه های متعددی پیش 
روی مان قرار داشت که عمدتا وارداتی های 

کره ای و فرانسوی و ژاپنی بودند. 

حتی لازم نبود در بین مونتاژی ها در این بازه قیمتی 
جستجویی داشته باشــیم. اما امروز داستان کاملا 
متفاوت است. بسیاری از تولیدات قابل قبول و نسبتا 
خوش ســاخت داخلی بالای ۲۰۰ میلیون هستند 
و به ندرت در بین مونتاژی ها نیز زیر ۲۰۰ میلیون 
تومان خودرویی دیده می شود. بنابراین تنظیم یک 
راهنمای مناسب نیاز به توجه بیش از پیش به ارزش 
بیشــتر در مقابل خرید دارد. البته که تقریبا ۱۰۰ 
درصد خودروهای موجود در بازار کشور، ارزشی برابر 
خرید شان ندارند اما می توان از استراتژی بد در برابر 
بدتر استفاده کرده و برخی انتخاب ها را مناسب تر از 

باقی دانست.

  بررسی شرایط عمومی خودروهای بین ۲00 
تا ۴00 میلیون تومان

معمولا در راهنماهای خرید خــودرو، گزینه های 
موجود بین گروه ها وارداتی و داخلــی، کارکرده و 
صفر تقسیم می شوند. اما از آنجا که در حال حاضر 
از آخرین واردات رســمی خودرو بیش از دو سال 
می گذرد و نمونه صفر خارجی در بازار موجود نیست، 
این گروه بندی چندان امکان پذیر به نظر نمی رسد. 
همچنین افزایش چشم گیر و دور از منطق قیمت ها 
باعث شده است که تمامی نمونه های وارداتی کم سن 
و سال و مربوط به سال ها ۲۰۱۲ به بعد قیمتی بالاتر 
از 4۰۰ میلیون داشته باشند. حتی بسیاری از صفر 
کیلومترهای چینی و مونتاژی با کیفیت ساخت بالاتر 
و امکانات بیشتر نیز قیمتی بالای ۵۰۰ میلیون دارند. 
بنابراین در ابتدا باید خاطر نشان شد که گزینه های 
مورد بررسی عمدتا بین صفر کیلومترهای داخلی و 
کارکرده های جوان تر مونتاژی و وارداتی های مسن 

خارجی خواهند بود.

  پژو ۲07 هاچ بک
در بیــن تولیدات داخلی، مــوارد محبوب و خوش 
سابقه ای مانند پژو ۲۰۶ تیپ ۵ و رنو تندر ۹۰ وجود 
دارند کــه از مزایایی همچون قطعــات یدکی در 
دسترس، هزینه نگهداری پایین و بازار کارکرده های 

مناسبی بهره می برند. اما در این بین باید به طراحی 
بدنه، امکانات رفاهی و تجهیــزات رفاهی نیز دقت 
داشــت. در واقع ۲۰۶ با چهره ای نسبتا تکراری تر و 
قدیمی تر و تندر ۹۰ با طراحــی نه چندان جذاب، 
در جایگاهی پایین تر از پژو ۲۰۷ قرار می گیرند. هر 
چند برخی کارشناسان ارزش در مقابل خرید این 
خودروها را ۵۰ درصد و برابــر می دانند اما در بین 
کاربران و خریداران، ۲۰۷ با وجود قیمت بیشــتر، 
به دلیل طراحی به روزتر و امکانات بیشتر خودروی 
مناسب تری به نظر می رسد. بخصوص نسخه هاچ بک 
که جذابیت ظاهری بیشــتری دارد. این خودرو با 
موتور ۱.۶ لیتری 4 سیلندر TU۵ پژو ۲۰۶ تولید 
می شــود و گیربکس اتوماتیک 4 سرعته یا دستی 
۵ ســرعته. گیربکس آن نیز با ۲۰۶ تیپ پنج یکی 
اســت. البته به نظر نمونه دستی از عملکرد بهتری 

بهره می برد.

J۴ جک  
بــه طــور کلــی 
خودروهای جک 
در بین چینی های 
خت   ش ســا خو
بازار قــرار دارند 
و از محبوبیــت 

بالایی بهره می برند. ســری S این برند از بهترین 
کراس اورهای چینی بازار هستند. J4 سدان سایز 
کوچک جک اســت که بین دو نمونه J3 و J۵ قرار 
می گیرد. از مزایای آن می توان به کیفیت ساخت قابل 
قبول، فنر بندی مناسب و سواری نرم اشاره کرد. البته 
J4 از نظر امکانات و تجهیزات در سطحی پایین تر از 
آریزو ۵ و بسترن B3۰ قرار می گیرد ولی باید در نظر 
گرفت از نظر اقتصادی نیز قیمت مناسب تری از آن ها 
دارد. در واقع نمونه صفر دو خــودرو مذکور در بازه 

قیمتی مورد بررسی ما قرار نمی گیرند. 

GC6 جیلی  
تولیدات کمپانی 
جیلــی در ایران 
از اعتبــار بالایی 
و  برخوردارنــد 
به دلیــل واردات 
محــدود و حضور 

کم رنگ، چند مدل موجود آن در کشور بسیار مورد 
توجه و استقبال هستند. GC۶ سدان جمع و جور 
این کمپانی است که در بم خودرو مونتاژ می شود و 
تنها 3۰ درصد آن داخلی سازی است. نسخه فیس 
لیفت آن که با عنوان تیپ اکسلنت عرضه می شود 
نمونه صفر کیلومتر موجود در بازار است که از سال 
۹۷ عرضه می شــود. این خودروی جدید طراحی 

بهتری نســبت به قبل دارد و حامل یک گیربکس 
اتوماتیک با کیفیت تر ساخت ژاپن است. از مزایای 
آن می توان به کیفیت ساخت، امکانات رفاهی خوب 
و سواری نرم اشاره کرد. البته عرضه محدودش نیز 
از معایبش اســت. این خودرو دارای یک موتور ۱.۵ 
لیتری 4 سیلندر و یک گیربکس 4 سرعته اتوماتیک 

JATCO است.

  ام جی ۳60 
تیــک  ما تو ا

توربو ۹7
ســدان میــان 
از   3۶۰ ســایز 
ت  لا محصــو
کمپانــی خوش 

ساخت و خوش نام ام جی اســت. این کمپانی که 
حضور موفقی در ایران داشت، با همین سدان تولید 
در ایــران را آغاز نمود و البته در ســال ۹۸ به پایان 
رســاند. در واقع ام جی 3۶۰ آخرین خودروی این 
کمپانی است که در بازار ایران حضور داشت. 3۶۰ را 
می توان یکی از بهترین و باکیفیت ترین چینی های 
موجود در ایران دانســت که ضمانت اجرایی عقبه 
اروپایی را با خود همــراه دارد. این خودرو طراحی 
زیبا و عملکرد فنی مناسبی دارد. سطح امکانات آن 
نیز قابل قبول است. نمونه های کارکرده و سلامت 
نسخه اتوماتیک توربوی آن را می توان بین 3۰۰ تا 
4۰۰ میلیون خریداری کرد که امتیاز خوبی در بخش 

ارزش در مقابل خرید به آن می دهد. 

 i۲0 هیوندای  
۲0۱۱

کره ای ها همیشه 
در ایران پرفروش 
و پر طرفدارند. از 
هیوندای گرفته تا 
کیا و سانگ یانگ. 

اما در بین آن ها هیوندای معتبرتر و قابل اعتنا تر به 
نظر آمده است. سری i این کمپانی در ایران در سه 
مدل i۲۰ ،i3۰ و i4۰ حاضر شــد. این سری که در 
نسخه های هاچ بک و ســدان تولید شده در ایران با 
نمونه های هاچ بک شناخته می شوند. اما از مزایای 
i۲۰ نســبت به برادرانش می توان به مونتاژ آن در 
داخل و عرضه پرتعدادترش در نتیجه تامین راحت تر 
قطعات یدکی آن اشاره کرد. i۲۰ هاچ بک کوچک و 
اقتصادی هیوندای است که طراحی جالبی دارد و از 

کیفیت ساخت بالایی بهره می برد.
ســطح امکانات رفاهی آن مانند باقی هیوندای ها 
بالا نیست اما نسبت به تولیدات ایرانی و چینی هم 

قیمتش خوب است. 
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استارتآپهایسلامتدرگیرهزارتویمجوزها
در کشور ما مثل همه دنیا حساسیت های ویژه ای برای ورود کسب وکار های خصوصی ازجمله استارت آپ ها 
به حوزه سلامت وجود دارد، اما متأسفانه در ایران علاوه بر این موضوع، با فرایند های اداری به شدت کند و 
دست وپاگیر در مجموعه های مسئول اعطای مجوز روبه رو هستیم. این مسئله باعث می شود یک استارت آپ 
حتی با داشتن محصولی کاربردی و جذاب، چیزی بین یک تا ۲ سال درگیر مجوزگرفتن باشد. این مسئله 
حتی در زمینه محصولاتی که به طور کلی تهاجمی نبوده اند و نقش درمانی بسیار کمی دارند هم اتفاق می افتد.

 در کنار این موضوع، فرایند های ارزیابی که از طرف سازمان های زیرمجموعه وزارت بهداشت تعریف شده است، 
به شدت با سیاست های حمایتی برای تشویق کسب وکار ها برای ورود به این حوزه در تضاد است. مثلا اعلام می شود برای 

گرفتن یک مجوز باید استاندارد ایزو خاصی را بگیرند که گرفتن این استاندارد ممکن است تا ۱۰۰ میلیون تومان برای استارت آپ 
هزینه داشته باشد. در این بین هیچ حمایتی هم در قالب تسهیلات مالی از این کسب وکار ها نمی شود. در واقع به نظر می رسد که روابط و مافیا هایی در 
حوزه سلامت و بهداشت وجود دارند که خیلی تمایلی به حضور استارت آپ ها به این بازار ندارند. ممکن است استارت آپی محصولی فوق العاده خوب 
داشته باشد، اما، چون به درآمد های برخی دوستان در حوزه درمان آسیب می زند، از دادن مجوز به آن خودداری کنند. یکی از دلایل این موضوع 

هم پزشک بودن همه تصمیم گیران حوزه اعطای مجوز در وزارت بهداشت است که تمام این افراد به نوعی ذی نفع بازار درمان به حساب می آیند.

نگاهی به قابلیت های جدید چت دیوار

 استارت آپی برای فروش آنچه نمی خواهید

 
دیوار به عنوان پلتفرم فعال در حوزه آگهی های آنلاین، 
از طریق بخش چت بستری را برای ارتباط خریداران و 
فروشنده ها فراهم ساخته است تا هم حریم خصوصی 
آن ها حفظ شــود و هم با ارائــه قابلیت های مختلف امــکان مزاحمت یا 

کلاهبرداری کاهش یابد.

آن دسته از خریداران یا فروشندگانی که تمایل ندارند با فرد مقابل تماس تلفنی برقرار 
کنند، برای ارتباط گرفتن می توانند به سراغ چت دیوار بروند که امکانات مختلفی را در 

اختیار کاربرانش قرار می دهد.
خریداران هنگامی که از یک آگهی خوششان می آید می توانند از طریق گزینه »چت« 
که در کنار اطلاعات تماس قرار دارد وارد صفحه گفتگو با فروشنده شوند. فروشندگان 
نیز هنگام ثبت آگهی خود در صورت تمایل به دریافت پیام در دیوار، بایســتی روی 

گزینه چت تیک بزنند.
یکی از مزایای استفاده از چت دیوار، پنهان ماندن شماره موبایل کاربران است 
و خریدار و فروشنده تنها از طریق چت می توانند با یکدیگر ارتباط بگیرند. 
این گونه از انتشار شماره تماس فرد در فضای مجازی جلوگیری شده و آن ها 

را کمتر در معرض دریافت پیامک های تبلیغاتی یا فیشینگ قرار می دهد.
از امکانات دیگر این بخش می توان به پیشنهاد هوشمند جملات اشاره کرد که 
در بالای قسمت تایپ، سوالات مرتبط با آگهی به صورت پیش فرض قرار داده 
شده است که از جمله آن ها می توان به »سلام، موجوده؟«، »تخفیف داره«، 
»عکس بیشتر بدید« و... اشاره کرد. کاربران با انتخاب هر یک از این جملات 
پیشنهاد داده شــده به راحتی و بدون نیاز به تایپ می توانند با آگهی دهنده 

ارتباط بگیرند.

   یک پیام رسان همه کاره
در چت دیوار می توان همانند پیام رسان ها، علاوه بر ارسال پیام متنی، عکس، 

ویدئو و موقعیت جغرافیایی را برای خریدار ارسال کرد.
با کلیک روی سنجاق که در سمت چپ باکس پیام قرار داده شده است، امکان ارسال 
تصاویر بیشتر از کالای مورد نظر وجود دارد. همچنین قابلیت ارسال ویدئو که تنها برای 
فروشندگان فعال است از همین بخش در دسترس بوده که امکان انتخاب ویدئو از گالری 
گوشی وجود ندارد و بایستی در همان لحظه ضبط شود. البته پس از یک بار انجام ضبط 

ویدئو از طریق اپ دیوار، می توان آن را برای سایر خریداران احتمالی نیز ارسال کرد.
دیوار هدف از این محدودیت ها برای ارسال ویدئو را کاهش مزاحمت های احتمالی و 

کلاهبرداری ها می داند.

   ارسال عکس و ویدئو چت دیوار
همچنین کاربران جهت انجام معامله می توانند از طریق سنجاقی که در بالا ذکر شد، 

موقعیت جغرافیایی خود روی نقشه را با فرد مقابل به اشتراک بگذارند.

قابلیت گزارش تخلف نیز در چت دیوار گنجانده شده تا اگر کاربران در هر مکالمه ای، 
رفتاری را اعم از آزار و توهین یا کلاهبرداری احســاس کردند، آن را گزارش دهند تا 

جلوی آسیب رساندن به فرد یا دیگران گرفته شود.
از قسمت تنظیمات چت مورد نظر، بخش گزارش و مسدودسازی می توان گزارش تخلف 
را ثبت کرد که کاربران بایستی علت آن را بسته این که فرد مقابل کلاهبردار بوده، رفتار 

غیراخلاقی داشته یا هر رفتار ناهنجاری دیگر بیان کنند.

   گزارش تخلف در چت دیوار
با این کار مسئولان دیوار با بررسی گزارش، حساب فرد خاطی یا قابلیت چت کردن او 
را می بندند و نتیجه را هم به فرد گزارش دهنده اطلاع می دهند. این تنبیه بستگی به 
نوع و حجم تخلفات فرد متخلف دارد و حتی می تواند منجر به تعلیق همیشگی کاربر 

در دیوار شود.

   افزایش امنیت کاربران
یکی دیگر از قابلیت های چت دیوار برای افزایش امنیت کاربران این پلتفرم، »پستچی« 
نام دارد. هر زمان که دیوار به دنبال برقراری ارتباط با کاربر باشد در بخش چت به وی 

پیام داده که رنگ صفحه مکالمه اش با سایر چت ها متفاوت است.
این گونه کاربران دیگر فریب افراد سودجو و ارسال پیامک های دروغین را نمی خورند.

اگر چه تمامی امکانات چت دیوار با هدف افزایش امنیت کاربر گســترش یافته و این 
کانال راه مناسبی برای خرید و فروش است اما باز هم کاربران بایستی مراقب اقدامات 

فریبنده باشند.
ارسال لینک های مخرب و درگاه بانکی جعلی برای فیشینگ از جمله کارهایی است که 
امکان دارد افراد سودجو در چت دیوار برای کاربران ارسال کنند که فرد بایستی همواره 

جوانب اطمینان را رعایت کند.
چت دیوار تنها از طریق وب سایت و اپلیکیشن آن در دسترس است و هیچ اپلیکیشن و 

سایت جداگانه  ای برای آن وجود ندارد.

دیجیاتو
گــــــزارش

استارت آپ

بهتعدادینیرویجوان
 جهت کار در کارگاه  چاپ لباس

 )همراه با اموزش(
 محدوده خیابان ابن سینا نیازمندیم.

09389995801 

استخدامکارگرسادهونیمهماهرآقا ترجیحا 
اشنا به  جوشکاری و  رنگ استاتیک

 جهت کار در کارخانه   تولیدی درب آسانسور 
 سن 25 تا 40

 حقوق اداره کار+بیمه+ناهار+سرویس
 )محدوده سرویس:خ امام خمینی( 

مراجعه به دفتر مرکزی
 03195024070 )داخلی 109(

نقشهکشصنعتیآقا
 مسلط به نرم افزارهای سالیدورک و  اتوکد

  شرط سنی: حداکثر 35 سال
 تماس یا ارسال رزومه به واتساپ:

09132269052 
03145643161

1-چرخکارخانمجوان
2-وردستخانم

 حقوق عالی, در محیطی زنانه و امن
محدوده خیابان 24متری اول

09132691456   ،03135663781

مهندسیصنایع
 حوزه های مربوطه منابع انســانی، مدیریت 

انبار، تحقیقات بازار و مدیریت پروژه
توجه: شــرایط پذیرش کارآموز نیز فراهم 

می باشد.
استان مورد نیاز: اصفهان

ارسال رزومه: 
 persica.esf@gmail.com :ایمیل

تلفن: 09130183594 )واتساپ( 

مدیریتصنعتی
 حوزه های مربوطه منابع انســانی، مدیریت 

انبار، تحقیقات بازار و مدیریت پروژه
توجه: شــرایط پذیرش کارآموز نیز فراهم 

می باشد.
استان مورد نیاز: اصفهان

ارسال رزومه: 
persica.esf@gmail.com :ایمیل

 تلفن: 09130183594 )واتساپ(

مجموعهظروفیکبــارمصرفوتولیدی
کوشا در اصفهان بــه دو نفر  فروشنده خانم 
آشــنا به صندوقداری و به صورت پاره وقت 

نیازمند است.
 آدرس: محدوده جی 

تلفن: 09304510407, 35245726 

**صندوقدارخانم
**آشپز

**کمکآشپز
  پاره وقت،    حقوق عالی + بیمه

  محدوده مشتاق سوم   09162008730

کارگرسادهآقا
  نوع همکاری: تمام وقت

  جهت توزیع غذا
09139909339 

شهرساز
  نوع همکاری: تمام وقت

  فعال و باسابقه در زمینه طراحی شهری
  برای شــرکت در یک پــروژه 3 ماهه در 
دفتر تســهیل گری بافت فرسوده محدوده 

خوراسگان اصفهان
از متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم رزومه 
خود را به ایمیل یا واتس اپ زیر ارسال نمایند. 

** لطفا از تماس تلفنی خودداری نمایید.
)Whatsapp( 09388738343 
sara.kamran9@gmail.com

رانندهآقا، دارای ماشین ون
  نوع همکاری: تمام وقت

  توانایی رفتن ماموریت خارج استان
  دارای مدارک قانونی رانندگی

  12 میلیون تومان در ماه + حق ماموریت
09128921848 

حسابدارارشد، تمام وقت
تسلط کامل به حسابداری صنعتی

با تجربه و متعهد، حقوق توافقی
همراه با بیمه و نهار

)Whatsapp( 09134615833
03133802620  

چه چیزی باعث شده است تا 
شخصیت ماکسیموس قدرت 

نفوذ بر هر فردی را داشته باشد؟ 
در این رابطه باید به افکار او 

رجوع کرد. درواقع وی به مواردی 
نظیر وفاداری به پادشاه معتقد 

است که در بین هیچ یک از 
سربازها وجود ندارد

،،
careersingovernment : منبع

یادداشـــت
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1-شــجاعت   
خصوصیت اول رهبران 

محسوب می  شود
فــردی را تصــور کنید 
کــه حتــی از نزدیــک 
 ترین ســربازان خود نیز 
خیانت دیده و خانواده او 
به بدترین شــکل ممکن کشته شده 
اســت. بدون شک اگر شــخصیتی 
قدرتمندی وجود نداشته باشد، امکان 
ادامه مسیر غیرممکن خواهد بود. در 
این رابطه می  توان این حوادث تلخ را 
به مشــکلات پیش روی کارآفرین  ها 
تشبیه کرد. درواقع تنها مدیرانی قادر 
به بقا خواهند بود که شجاعت بالایی 
داشته و در برابر سختی  ها، احساس 

ضعف نمی  کنند. 
بدون شــک اگــر اجــازه دهید که 
مشکلات شما را زمین بزند، هیچ  گاه 
نمی  توانید خود را به عنوان یک مدیر 
مقتدر بدانید. بــه همین خاطر حتی 
اگر دانش خوبی را داشــته باشید، تا 
زمانی که شجاعت لازم در شما ایجاد 
نشده باشــد، مدیری موفق نخواهید 
بود. در نهایت مشکلات برای فردی که 
جسور است و قدرت کافی را دارد، به 
معنای پایان کار نخواهد بود. درواقع 
یک مدیر شــجاع و توانا، قادر به خلق 

شگفتی است.

   2-هدف برای موفقیت الزامی 
است

چــه چیــزی باعث شــده اســت تا 
شــخصیت ماکســیموس حتی در 
بدترین شــرایط نیز دوام بیاورد؟ در 
این رابطه اگر صرفا شجاعت را مدنظر 
قرار دهید، لازم اســت تا به وضعیت 

سایر برده  های فیلم نگاهی بیندازید 
که اگرچــه گلادیاتورهای شــجاعی 
هســتند، با این حال شجاعت آنها در 
راستای هدف دیگران است. با این حال 
شخصیت اصلی داستان هدفی مجزا 
برای خود داشته و این موضوع باعث 
می  شــود تا وی حتی در تلاش برای 

آزادی نیز نباشد. 
درواقع انتقام تنها خواسته این فرمانده 
شجاع محسوب می  شود. این موضوع 
به خوبی نشان می  دهد که هر فردی 
باید هدفی را برای خود داشته باشد. 
در غیــر این صــورت بــرای اهداف 
دیگران زندگی خواهــد کرد. درواقع 
این هدف اســت که به فعالیت  های 
ما جهت خواهد بخشــید. در غیر این 
صورت قادر به کسب نتایج ارزشمند 
نخواهیم بود. آیا شما نیز به عنوان یک 
کارآفرین هدفی را دارید که به خاطر 
 آن حاضر به تحمل سختی  های بسیار

 باشید؟

   3-تفاوت زیادی میان موفقیت و 
تظاهر به آن وجود دارد

شــخصیت کومودوس به عنوان پسر 
پادشاه، هنگامی که متوجه می  شود 
پدر او در بســتر بیماری جانشینی را 
به فرمانده ماکسیموس می  دهد، وی 
را به قتل رسانده و نقشه زندانی شدن و 
قتل عام فرمانده را ترتیب می دهد. وی 
اگرچه در ظاهر به موفقیت دست پیدا 
کرده است، با این حال حتی اطرافیان 
او نیز این ســمت را قبول نداشته و به 
راحتی بــه او خیانت مــی  کنند. این 
موضــوع به خوبــی یــک واقعیت را 
نشــان می  دهد که موفقیت، صرفا به 
شایستگی افراد بستگی داشته و نمی  
توان با هر اقدامی خــود را به جایگاه 

دلخواه رساند.
 برای مثال در یک شرکت همواره این 
موضوع مشاهده می  شود که برخی از 
کارمندان با رقابتی ناسالم، در تلاش 
برای حذف افراد شایسته برای عنوان 
جانشــینی و نمایندگی مدیر شرکت 
هســتند. این امر در حالی اســت که 
اگر زمانی را که صرف دسیسه  چینی 
می  کنند به تقویت مهارت  های خود 
اختصاص دهند، این امر باعث خواهد 

شد تا جزو کاندیداها باشند. در نهایت 
این موضــوع را فرامــوش نکنید که 
یک مدیر نالایق، پس از مدتی حذف 
خواهد شــد. درواقع اگر حتی بتوانید 
با اقدامات ناشایست، میز ریاست را به 
دست آورید، بدون شک قادر به حفظ 

آن نخواهید بود.

   4-مهارت رهبری به شرایط و 
زمان وابسته نیست

بســیاری از افــراد بــدون شــرایط 
مناســب، قادر بــه عملکــرد خوبی 
نیستند، با این حال نگاهی به فرمانده 
 ماکســیموس در طــول ایــن فیلم

 بیندازید.
 برای وی تفاوتی نــدارد که رهبری 
یک لشــکر ورزیده و با تجهیزات بالا 
را در اختیار دارد و یا تیم او از تعدادی 
برده تشکیل شــده است. وی همواره 
درخشان ظاهر شده و قدرت ایجاد و 
رهبری یک تیم را دارد. درواقع مدیران 
نیز باید به چنین مهارتی دســت پیدا 
کنند تــا در هــر موقعیتــی بتوانند 

تاثیرگذار باشند.

   5-اخلاقیات همه چیز است
چه چیزی باعث شده است تا شخصیت 
ماکسیموس قدرت نفوذ بر هر فردی را 
داشته باشد؟ در این رابطه باید به افکار 
او رجوع کــرد. درواقع وی به مواردی 
نظیر وفاداری به پادشاه معتقد است 
که در بین هیچ یک از سربازها وجود 
ندارد. همین وفاداری او باعث می  شود 

تا هر فردی تحت تاثیر قرار گیرد. 
درواقع برداشت شــخصی من از این 
موضوع، ضــرورت پایبندبــودن به 

فرهنگ و تعهد داشتن به برند است. 
این امر باعث خواهد شــد تا همواره 
حتی از ســوی دشــمنان خــود نیز 

ستایش شوید. 
نکتــه دیگــری کــه اوج اخلاقیات 
وی را نشــان می  دهد، زمانی اســت 
کــه ماکســیموس در پی کشــتن 
کومــودوس اســت. با این حــال به 
علت اینکه ممکن اســت بــرای نوه 
 پادشــاه که در کنار دایی خود است، 
حادثــه  ای رخ دهد از ایــن تصمیم 
منصرف شده و خواست شخصی خود 
را فدای اصل وفاداری می  کند. درواقع 
یک مدیر موفق هم باید اهداف شرکت 
را بالاتر از خواسته  های شخصی خود 
بداند. همچنین ایجاد تغییر شرایطی 
نامساعد، تنها به دست یک رهبر شجاع 

امکان  پذیر خواهد بود.

   6-معیارهای انتخــاب افراد 
ارتباطی به ظاهر آنها ندارد

به عضو اصلی تیم جدید ماکسیموس 
نگاهی بیندازید. وی برده  ای ســیاه  
پوست اســت که در جامعه آن زمان 
جایگاهی ندارد. با این حال او به مراتب 
وفادارتر و کارآمدتر از سایر افراد تیم 
است. درواقع کارگردان با زیرکی تلاش 
کرده است تا عقاید نژادپرستانه را به 
چالش بکشد. این امر در بین بسیاری 
از مدیران مشهود است که اولویت اول 
آنها استخدام افراد سفید پوست است 
و به رنگین  پوست  ها امکان پیشرفت 
چندانی را نمی  دهند، با این حال معیار 
انتخاب تیم، ابدا به این مسائل بستگی 
نداشته و صرفا شایستگی و کارآمدی 

افراد مطرح است.

نکات مدیریتی یک فیلم تاریخی و حماسی: 

مدیریتبهشیوه»گلادیاتور«
کمتر کسی در جهان وجود دارد که اثر جاودانه ریدلی 
اسکات را مشاهده نکرده باشد. درواقع به عقیده بسیاری 
از منتقدان، گلادیاتور بهترین فیلم حماسی تاریخ سینما 
محسوب می  شود. این فیلم با بازی ستارگانی همچون 
راسل کرو و خواکین فینیکس 5 اســکار را به دست 
آورده است. یکی از علایق شخصی من، استخراج نکات 
مدیریتی از درون فیلم  ها است. بدون شک این اثر نیز 
حاوی نکات ارزشمندی بوده که در ادامه به بررسی آنها 

خواهیم پرداخت.

به عضو اصلی تیم 
جدید ماکسیموس 

نگاهی بیندازید. وی 
برده  ای سیاه  پوست 

است که در جامعه آن 
زمان جایگاهی ندارد. 
با این حال او به مراتب 
وفادارتر و کارآمدتر از 
سایر افراد تیم است. 

درواقع کارگردان 
با زیرکی تلاش 

کرده است تا عقاید 
نژادپرستانه را به چالش 

بکشد
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